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У ЖИЖИ

Према подацима 
Министарства фи-

нансија, Поштанска 
штедионица је у прва 
четири дана од потпи-
сивања уговора са пр-
вим потпредседником 
Владе Србије и мини-
стром финансија Си-
нишом Малим, добила 
1.083 пријаве младих 
за доделу повољних 
стамбених кредита.

У тој групи младих 
највише њих (24 од-
сто) има између 33 и 
35 година старости. 
Десет одсто оних који 
су аплицирали за стан 
су млади од 20 до 22 
године, док они од 23 
до 25 година старости 
чине 15 одсто укупног 
броја пријављених. 

Млади од 26 и 27 го-
дина старости чине 
12 одсто пријављених 
за повољне стамбене 
кредите за младе, а 
они који су стари од 

27 до 29 година - 15 
одсто. Млади старо-
сти од 30 до 32 године 
чине петину пријавље-
них.

Међу пријављени-

У Београду је 
одржан први 
састанак ини-

цијативног одбора за 
оснивање свенародног 
Покрета за народ и 
државу. У Иницијатив-
ном одбору за осни-
вање Покрета, поред 

председника Алексан-
дра Вучића, су и ака-
демици Бела Балинт и 
Светислав Божић, за-
тим проф. др Светлана 
Милетић Дракулић, 
проф. др Ненад Арсо-
вић, проф. др Горан 
Станојевић, проф. др 

Ђуро Мацут, Марина 
Пападакис генерални 
секретар Удружења 
банака Србије, Демо 
Бериша председник 
Матице Албанаца у 
Србији, као и проф. др 
Борис Братина, проф. 
др Бранко Ракић и 

Председник Србије Алек-
сандар Вучић изјавио је да 

је имао веома добар разговор 
са председником Руске Феде-
рације Владимиром Путином 
о важним питањима билате-
ралне сарадње, међу којима су 
и постизање гасног аранжма-
на пре 31. маја и питање аме-
ричких санкција НИС-у, као 
и да је потврђен предстојећи 
сусрет 9. маја у Москви.

„Управо сам завршио раз-
говор са председником Руске 
Федерације Владимиром 
Владимировичем Путином, 
имали смо добар, садржајан 
и усудио бих се да кажем 
одличан разговор о свим 
важним билатералним пи-
тањима наше сарадње. Го-

МЛАДи пОхрЛиЛи пО СтАМБене креДите

Председник Владе Србије 
Милош Вучевић изјавио 

је на 26. годишњицу почет-
ка НАТО бомбардовања, да 
је тај злочин до данас остао 
злочин без казне и поручио 
да ће Србија чувати сећање 
на све који су бранили земљу 
и за њу дали животе.

„На овај дан 24. марта 
1999. године, 19 најјачих 
напало је Србију погазивши 
тако међународно право и 
одлуке Савета безбедности 
УН и наредних 78 дана 
уништавали су нашу отаџби-

ну, убијали нашу децу, руши-
ли наше мостове, фабрике, 
школе, болнице, медијске 
куће“, навео је Вучевић.

Додао је да још памти-
мо звук сирена за ваздушну 
опасност и непрекидне дето-
нације.

„НАТО злочин је до да-
нас остао злочин без казне. 
Ми смо народ који не забо-
равља своје жртве и своју 
историју. Чувамо сећање на 
све који су храбро бранили 
нашу земљу, дали животе 
за слободу и за будућност 

наше деце. Србија данас 
води политику која поку-
шава да мирним путем реши 
све проблеме, неприкосно-
вено чува мир и стабилност 
и настоји да се злочини из 
прошлости учињени над на-
шим народом и нашом отаџ-
бином никада не понове. Ср-
бија је слободна и поносна. 
НАТО злочин ћемо забора-
вити само ако нас не буде 
било. Нека је вечна слава 
свим жртвама. Србија тугује 
и памти. Србија неће стати“, 
поручио је Вучевић.

ДОБАр рАзГОвОр СА 
преДСеДникОМ путинОМ

ворили смо о политичкој са-
радњи и о томе како је неоп-
ходно да међувладине коми-
сије наставе да раде на опо-
равку наше трговинске раз-
мене и даљем унапређењу 
економске сарадње”, рекао 
је председник Вучић.

Председник Србије пре-

нео је да су разговарали и о 
сарадњи са руским железни-
цама, али пре свега о томе 
како да пре 31. маја склопи-
мо гасни аранжман и реши-
мо питање НИС-а, имајући у 
виду америчке санкције које 
су наметнуте против тог пре-
дузећа.

први САСтАнАк инициЈАтивнОГ 
ОДБОрА зА ОСнивАње пОкретА 

зА нАрОД и ДрЖАву

26. ГОДишњицА нАтО БОМБАрДОвАњА

СрБиЈА туГуЈе и пАМти, 
СрБиЈА неће СтАти

проф. др Дејан Ђурђевић.
„Симболично, у кући 

краља Петра Првог започ-
ели смо велики посао. Да 
понудимо наду, стабилност, 
сигурност и будућност Ср-
бији и нашој деци, и одржали 
први састанак иницијативног 
одбора за оснивање свена-
родног Покрета за народ и 
државу. Време је да се арти-
кулише велика снага нашег 
народа и да се уједине сва 
памет и родољубље наших 
људи, како бисмо обликова-
ли будућност коју сви жели-
мо. Овај покрет позива све 
часне грађане да допринесу 
Србији својим способности-
ма и знањем и да помогну да 
наша земља постане најус-
пешнија у својој историји. 
Данас се исцртавају контуре 
и пут ка доброј и сигурној 
будућности наше Србије, пут 
који води ка просперитету, 
напретку и слободи за све 
будуће генерације“, поручио 
је председник Србије Алек-
сандар Вучић.

ма, 58 одсто их је запосле-
но на неодређено време, 
незапослених је 12 одсто, 
као и оних који раде на од-
ређено време. Кредитно 
способног јемца има њих 
16 одсто. У јавном сектору 
ради трећина пријављених, 
у приватном 54 одсто. Међу 
пријављенима шест одсто је 
предузетника, а пет одсто 
уметника.

Скоро половина младих 
поднела је захтев да им се 
одобри кредит од 99.000 
евра, 12 одсто је тражило 
90.000, 14 одсто 80.000, 10 
одсто 70.000, седам одсто 
60.000. Најнижи кредит од 
50.000 евра тражило је осам 
одсто младих. Највећи број 
пријављених - трећина њих 
- тражила је отплату на 40 
година.

Дан сећања на страдале у нАтО агресији 
1999. године обележен је на аеродрому 
„пуковник-пилот Миленко павловић“ у Батајници
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„Састанак са председником 
Привредне коморе Кине Рен 
Хонгбином и делегацијом био 
је прилика да потврдимо наше 
стратешко партнерство и раз-
говарамо о даљим корацима у 
реализацији кључних пројека-
та. Србија и Кина настављају 
да јачају своје економске 
везе, отварајући врата још 
снажнијој сарадњи у области 
трговине, инвестиција и но-
вих технологија“, поручио је 
председник Србије Алексан-
дар Вучић  након састанка са 
делегацијом Привредне комо-
ре НР Кине, коју је предводио 
председник Рен Хонгбин.

„Захваљујући нашем изу-
зетном економском одно-

су, Кина је постала један од 
најважнијих трговинских 
и инвестиционих партнера 
Србије. Један од приоритета 
је брза и ефикасна приме-

на Споразума о слободној 
трговини, који ће додатно 
да олакша пласман српских 
производа на кинеско тр-
жиште. У исто време, све 

више кинеских компанија 
препознаје Србију као место 
за инвестирање и покретање 
производње“, поручио је 
председник Вучић.

МЕЂУНАРОДНА САРАДЊА

Председник Србије Алек-
сандар Вучић боравио 

је у радној посети Бриселу, 
током које се састао са ге-
нералним секретаром НАТО 
Марком Рутеом и европском 
комесарком за суседство и 
проширење Мартом Кос. На-
кон састанка са генералним 
секретаром Рутеом, поручио 
је да је то био веома успешан 
дан за Србију.

„Разговарали смо о свим 

важним питањима, сарадњи, 
ситуацији на КиМ и БиХ, са 
основним циљем да се са-
чува мир и стабилност ре-
гиона“, рекао је председник 
Вучић и истакао да је пока-
зано велико поштовање пре-
ма Србији и да је захвалан на 
томе.

„Поновио сам да Србија 
остаје посвећена испуња-
вању обавеза Плана рас-
та, као и јачању сарадње и 
стабилности у региону, али 
и заштити међународног 

права и својих националних 
интереса. Указао сам на важ-
ност коју придајемо реформ-
ским активностима, првен-
ствено у циљу обезбеђивања 
бољег живота наших грађа-
на, са нагласком на области 
владавине права, економске 
конкурентности и социјалне 
инклузије“, објаснио је пред-
седник Вучић.

У разговору са европском 
комесарком за суседство 
и проширење Мартом Кос 
тема су била актуелна деша-

вања у Србији, испуњавање 
реформске агенде, убрзање 
приступних преговора и 
имплементација европског 
Плана раста за Западни Бал-
кан.

„Захвалио сам се Европској 
комисији на подршци европ-
ском путу и развоју Србије 
и изразио очекивање да ће 
наш напредак и напори у том 
правцу бити признати и од 
стране земља чланица и ре-
зултирати бржим процесом 
интеграција са ЕУ“.

Председник Србије 
Александар Вучић 
боравио је у једно-

дневној посети Бриселу, где 
се на радној вечери састао 
са председником Европског 
савета Антониом Коштом 
и председницом Европске 
комисије Урсулом фон дер 
Лајен. Теме разговора биле 
су европски пут Србије, на-
ставак реформи, дијалог Бео-
града и Приштине, ситуација 
у БиХ и региону. У обраћању 
јавности, председник Вучић 
поручио је да му је била част 
да разговара са двоје најваж-
нијих лидера ЕУ.

„Безброј пута сам долазио 
у Брисел, на безброј места 
сретао њих, њихове претход-
нике и претходнике претход-
ника, угошћавао и сачекивао 
у Србији, али никада нисам 
имао ту част да председник 
Европског савета и предсе-

дница Европске комисије 
угосте мене или било кога из 
Србије“, навео је он.

„Чини ми се да то довољ-
но говори о поштовању које 

су сви показали према нашој 
земљи. То ме чини веома 
поносним. Србија је земља 
која је поштована и на коју 
обраћају пажњу. Разговор је 

био срдачан, садржајан, от-
ворен, одговоран, озбиљан 
и кључна тема је европска 
будућност Србије. Говорили 
смо о политичкој ситуацији у 
региону, неопходности очу-
вања стабилности и мира, 
економској ситуацији, али и 
стварима које Србија из об-
ласти владавине права мора 
да уради“, рекао је председ-
ник Вучић.

Како је навео, циљ је да до 
краја године отворимо клас-
тер 3 и кластер 2. Одгова-
рајући на питања новинара, 
рекао је да му је жао због 
свих храбрих људи у Србији 
који морају да трпе терор аг-
ресивних људи који немају 
никакав аргумент, сем јези-
вих притисака и напада на 
слободномислеће људе. Ис-
такао је и да не подлеже при-
тисцима и да не мења став о 
прелазној влади, као и то да 
жели успешну и напредну 
Србију.

рАДнА вечерА СА кОштОМ 
и ФОн Дер ЛАЈен

Специјални изасланик Ев-
ропске уније за дијалог 

Београда и Приштине Петер 
Соренсен боравио је у Бео-
граду, где се сусрео са пред-
седником Србије Александ-
ром Вучићем, који га је упоз-
нао са проблемима са којима 
се суочава српски народ на 
Косову и Метохији.

„Изразио сам посебну 
забринутост због тешког 
положаја Срба на КиМ због 
многобројних ескалаторних, 
једностраних и насилних 
потеза Приштине“, навео је 

председник Вучић и указао 
на константне опструкције 
које Приштина спроводи у 
процесу дијалога. Поновио је 
и да је формирање Заједнице 
српских општина, после два-
наест година приштинског 
одбијања да испуни ту оба-
везу, предуслов за почетак 
суштинске нормализације 
односа.

„Поновио сам став Србије 
да само конструктиван дија-
лог и компромисна решења 
могу допринети дугорочном 
миру и стабилности на За-
падном Балкану“, закључио 
је председник Вучић.

Председник Републике 
Бурунди Еварист Ндаји-

шимије боравио је у званич-
ној посети Србији, где га је 
угостио председник Републи-
ке Србије Александар Вучић.

„Поштовани пријатељу, 
много Вам хвала што сте први 
пут дошли у посету Србији, 
желим Вам да се осећате као 
код куће. Да се осећате добро 
у пријатељској земљи, јер ми 
Бурунди доживљавамо као 
истински пријатељску земљу. 
Бурунди је увек био чврст на 
свом становишту поштовања 
територијалног интегритета 
Србије. По питању Косова и 
Метохије, подржавао је не 
само политику Србије, већ 
и међународно јавно право, 

Повељу УН и поредак међу-
народног права, који је ус-
постављен још после Другог 
светског рата“, рекао је пред-
седник Вучић после састанка.

Истакао је да су догово-
рени различити начини са-
радње.

„Веома је значајна сарадња 
у области образовања, те ће 
на Универзитету у Београду 
бити повећан број стипенди-
ста из Бурундија. Споразуми 
и меморандуми који су раз-
мењени побољшаће сарадњу 
наших држава у пољопривре-
ди, спорту, телекомуникација-
ма, одбрани и безбедности“, 
нагласио је председник Вучић 
и објаснио да је ова посета по-
тврда искреног пријатељства и 
узајамног поштовања између 
наших држава, а да ће сарадња 
наставити да се развија.

вАЖни САСтАнци СА рутеОМ и кОС

БриСеЛ

БриСеЛ

БеОГрАД

БеОГрАД

БеОГрАД

кОМпрОМиСОМ ДО 
МирА и СтАБиЛнОСти

САрАДњА зА привреДнОМ кОМОрОМ кине

првА пОСетА преДСеДникА 
БурунДиЈА СрБиЈи

... и са МартоМ Кос

соренсен и Вучић

антонио Кошта, алеКсандар Вучић, урсула фон дер лајен

састанаК са МарКоМ рутеоМ...

еВарист ндајишиМије и алеКсандар Вучић
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„И увек су бирали страну 
која је била анархо-либерал-
на, која је била тзв. зелена 
и увек против лидера који 
су за очување суверените-
та и независности земље и 
нације. Новац су трошили и 
за подржавање медија који 
су против власти“, навео је 
председник Вучић.

На питање да ли је Влада 
Србије тражила да се открије 
где је ишао тај новац, одго-
ворио је да су то хтели да 
учине, али да су се због тога 
суочавали са лавином крити-
ка, чак и из дубоке државе 
САД, а посебно из Брисела.

„Сви су почели да нас на-
падају и да протестују. Мо-
жете питати све, осим за 
послове невладиних органи-
зација које су као благосло-
вене од некога и заштићене 
либералним светом. И то нам 
се сада дешава, али завр-
шићемо свој посао“, истакао 
је председник Србије.

Бићете веома 
изненађени

Поручио је Трампу Млађем 
да ће бити веома изненађен 
резултатима истраге јер је, 
како је рекао, добио неке 
важне информације.

„Бићете веома, веома из-
ненађени. И председнику 
Трампу ће бити од велике по-
моћи да покаже шта је била 
сврха тог новца. То може да 
се деси и Вама и њему, јер ће 
против Вас користити исте 
изворе“, додао је председник 
Вучић.

На констатацију Трампа 
Јуниора да нападају свако-
га ко се придржава сувере-
нитета, био то председник 
Вучић, мађарски премијер 
Орбан или амерички пред-
седник Трамп, Вучић је рекао 
да земље ван САД, у којима 
функционише америчка ле-
вица, односно УСАИД, губе 
идентитет.

„Из ЕУ нам говоре да нисмо 
усклађени са њима, односно 
да смо усклађени 52, 54, 56 
одсто. Рекао сам, у реду, да, 
то значи да имамо своју Вла-

ду, коју је изабрао наш народ. 
И онда су ми говорили, али 
треба да будеш усклађен 100 
одсто као и сви остали. И моје 
питање је било зашто би нам 
била потребна Влада ако ви 
доносите све одлуке уместо 
нас?“, навео је председник 
Вучић и поручио да је то иста 
игра као против Виктора Ор-
бана и Роберта Фица. Истакао 
је и да у Србији, у последња 
четири месеца, није коришће-
на сила против демонстра-
ната, а да су у неким другим 
земљама у Европи тукли људе 
који протестују.

Бомбардовали нас под 
изговором да бране 
вредности

Поручио је и да су Србију 
1999. године бомбардова-
ли под изговором да бране 
вредности исти они који се 
тих вредности ни сами нису 
придржавали.

„Србију је бомбардовало 
19 земаља, оптужујући нас 
да смо погазили међународ-
но право. Чућете ово сад 
први пут, Доналде, рекли 
су да кршимо међународно 
право на својој територији и 
то са могућом хуманитарном 
кризом“, рекао је председник  
Вучић и навео да је председ-
ник Русије Владимир Путин 
извукао поуке из тога, па је, 
када је почела криза у Дон-
басу, употребио исте речи.

„Путин је рекао да ће бити 
велика хуманитарна криза на 
истоку Украјине и да ће бити 

угрожено становништво које 
говори руским језиком, па ће 
бити неопходно да се интер-
венише. Када му кажу да не 
може да узме Крим или Хер-
сон, само им одговори да су 
они сами то исто учинили са 
Косовом“, указао је Вучић и 
рекао да се међународног 
права придржавају само када 
им одговара.

трамп ме третирао 
пријатељски 
у Овалној соби

Говорећи о састанку са 

председником Трампом у 
Овалној соби пре готово пет 
година, рекао је да га први 
човек САД  третирао врло 
пријатељски. Рекао је да је 
седео на малој столици, док 
је Трамп седео у фотељи, и 
навео да су неки тада гово-
рили да га је Трамп понизио.

„Размишљао сам о томе и 
рекао сам себи хеј, ово је До-
налд Трамп, ово је председник 
САД. Морате му показати по-
штовање и морате се борити 
за свој народ. Ја сам то радио 
и нисам видео никакав про-
блем“, навео је председник 
Вучић, и додао да га је изне-
надила реакција портпаролке 
руског Министарства спољ-
них послова Марије Захарове, 
која је тврдила да га је америч-
ки председник понизио.

„Међутим, напротив, пред-
седник Трамп ме је третирао 
врло пријатељски. Разговара-
ли смо и о приватним темама, 

а импресионирало ме је коли-
ко брзо схвата ствари“, објас-
нио је председник Србије.

Срби нису веровали 
ниједном политичару 
из САД

Председник Вучић објас-
нио је да Срби нису веровали 
ниједном политичком лиде-
ру из САД, али да је долазак 
Трампа велики помак.

„Ово је била земља у којој 
је Трамп уживао највећу по-
пуларност у целој Европи“, 
навео је председник Вучић 

и додао да је Доналд Трамп 
популаран и у Мађарској.

„Код нас у Србији било је 
78 до 79 одсто људи на стра-
ни Доналда Трампа. Данас су 
ове бројке још веће, пошто 
смо имали огромна очеки-
вања, која су сада и већа, а 
било је и неких испуњења 
тога“, истакао је Вучић и до-
дао да председник Трамп 
мења начин размишљања, да 
иде против мејнстрима и ради 
против дубоке државе, што је 
раније било незамисливо.

„Нисам сигуран да ће бити 
100 одсто успешан у овоме, 
јер је немогуће. Али оно што 
је урадио, било је од изу-
зетног значаја и за САД и за 
многе слободољубиве земље 
и овде, и у Азији, у Африци“, 
закључио је председник Ву-
чић и истакао да је председ-
ник САД популаран и у Кини 
јер Кинези поштују онога ко 
говори искрено.

интервју Председника србије александра вучића за Подкаст доналда трамПа јуниора

Све штО Су рАДиЛи трАМпу, рАДе и Мени
оналд Трамп Млађи, син 
председника Сједиње-
них Америчких Држава 
Доналда Трампа, био је 

гост Београда и председника 
Србије Алекандра Вучића, са 
којим је разговарао о била-
тералним односима Србије 
и САД и актуелним темама 
које обликују глобалну поли-
тичку и економску сцену.

Такође, Доналд Трамп 
Млађи урадио је и интер-
вју са председником Србије 
који је објављен на његовом 
подкасту, и на почетку разго-
вора упитао га каква је пози-
ција Србије у Европи.

„То је земља на путу ка 
чланству у ЕУ. Прошле годи-
не, имали смо другу по реду 
економију са најбржим рас-
том. Ове године верујемо да 
ће Србија бити економија са 
најбржим растом у Европи.  
Последњих година оства-
рили смо велики економски 
развој и помак у животном 
стандарду грађана. Наравно, 
ситуација није идеална и увек 
се може критиковати, али ге-
нерално гледано, на добром 
смо путу. Улажемо у инфра-
структурне радове, настојимо 
да привучемо директне стра-
не инвестиције, још увек се 
хвалимо да имамо независан 
и суверени приступ међуна-
родним политичким деша-
вањима, актерима и идејама. 
То је оно што нас разликује 
од многих земаља ЕУ“, пору-
чио је председник Вучић на 
почетку разговора.

Отворени смо за 
дијалог са приштином

На питање о ситуацији на 
Косову и Метохији, одгово-
рио је да неће никога да кри-
тикује, нити да говори било 
шта лоше.

„Били смо и још увек смо 
под великим притиском по 
том питању. Многи желе да 
угрозе наш територијални 
интегритет, наш Устав и све 
остало. Међутим, истина је 
да смо увек били отворени за 
договор са Приштином, али 
за компромисно решење, а не 

једнострано. За време првог 
мандата Вашег оца, разгова-
рали смо о томе са Гренелом, 
О‘Брајаном и осталима. Ри-
чард Гренел је инсистирао на 
економији и мени се та идеја 
свидела, јер је то била идеја 
Доналда Трампа. Када сам 
ушао у Овалну собу, прво 
ме је питао нешто о Кини, а 
друго питање тицало се еко-
номије. Директни летови, то 
је оно што вам треба, рекао 
је. И одмах сам се сагласио. 
Председник Трамп је приме-
тио да је то политички ком-
пликовано, јер не може да 
промени баш све у америч-
кој политици из прошлости, 
али желео је да нас додатно 
не повреди и пронађе неко 
решење засновано на бољој 
економији у региону и отво-
реним границама. Међутим, 
Европљани су били чврсто 
против Вашингтонског спо-
разума“, рекао је председник 
Вучић.

трагедија 
искоришћена против 
власти

Навео је да је оно што се 
догодило 6. јануара за До-
налда Трампа, када су се су-
дарили хеликоптер и авион 
након инаугурације, за њега 
био 3. новембар, када је 
против власти искоришћена 
трагична несрећа, какве се 
дешавају широм света.

„Искоришћена је против 
власти, иако је тужилаштво 
подигло оптужнице против 
људи за које су мислили да 
су за то одговорни. Уради-
ли смо свој посао, испунили 
смо све захтеве студената, 
али то није било довољно. 
Средином децембра схва-
тио сам да је то обојена 
револуција, увезена рево-
луција, нешто са чиме се 
не може лако. И није било 
лако, још увек није лако, 
али верујем да смо на до-

бром путу да то успешно са-
владамо“, истакао је пред-
седник.

нвО финансиране из 
Америке

Објаснио је да су невла-
дине организације, које су 
организовале догађаје у вези 
са протестима и политичком 
кризом у Србији, финансира-
не из САД, односно УСАИД-а 
и неких других организација. 
Како је навео, Американци су 
гледали како се стотине ми-
лиона долара њиховог нов-
ца упућује за ствари које не 
могу имати никакву корист 
за Американце. На конста-
тацију Трампа Млађег да је 
УСАИД потрошио у Србији 
14 милиона на јавне набав-
ке, председник Вучић рекао 
је да су трошили много више 
на НВО које су постале ин-
струмент  за изазивање по-
литичке кризе.

Д

алеКсандар Вучић и доналд траМп јуниор
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Председник Вучић бо-
равио је у тродневној 
посети Зајечарском и 

Борском округу, током које 
је разговарао са грађанима 
Бољевца, Зајечара, Соко-
бање, Књажевца, Неготина, 
Кладова, Доњег Младенов-
ца, Жагубице, Крепољина, 
Злота и Бора.

Током посете Бољевцу, 
поручио је да је циљ Србије 
да буде слободна, независна 
и суверена, да њени грађа-

ни одлучују о будућности 
земље. Такође, нагласио је 
значај Зајечара и изазове са 
којима се тај град суочава 
због неравномерног развоја.

„Зајечар је наша капија, пре 
свега према Бугарској, али и 
према Румунији и према ком-
плетном истоку. Надали смо 
се, радили и борили да дове-
демо инвеститоре. Много још 
тога морамо да урадимо овде. 
Без ваше снаге, енергије и љу-
бави према Србији, никада не 

бисмо могли да је одбранимо“, 
рекао је председник Вучић.

У разговору са грађанима 
у Дому културе у Крепољи-
ну, трећег дана посете ис-
точној Србији, рекао је да ће 
земља, уз подршку народа, 
победити све спољне изазо-
ве и бити једна од водећих 
економија у Европи, док је 
у Бору објаснио да Србија 
мора да расте и додао да ће 
даљим развојем Бор бити 
једно од најбољих места за 

живот на истоку Србије.
„Да се боримо за нашу 

земљу, да и ове године бу-
демо најбрже растућа, или 
једна од три најбрже рас-
тућих европских економија, 
да враћамо наше људе из 
иностранства, да нам се вра-
те у Србију, да им дамо при-
лику да могу да живе у својој 
отаџбини, отаџбини коју 
воле. Да помогнемо и нашем 
народу западно од Дрине“, 
истакао је председник Вучић.

пОСетА зАЈечАрСкОМ и БОрСкОМ ОкруГу

борба за нове инвеститоре

Током дводневне по-
сете Јужнобанатском 
и Подунавском окру-

гу, председник Алексан-
дар Вучић разговарао је са 
грађанима Опова, Панчева, 
Ковачице, Алибунара, План-
дишта, Вршца, Смедерева, 
Смедеревске Паланке, Ве-
лике Плане, Ковина и Беле 
Цркве.

Обишао је бројна пољопри-
вредна газдинства, где је 
најавио низ инвестиција и 
пројекте који ће побољшати 
живот и значајно унапредити 
транспортну инфраструктуру 
и олакшати путнички и карго 

саобраћај у Банату. Председ-
ник Вучић, такође, најавио је 
мере за подршку сточарству.

„Направићемо програм 
већих субвенција за њих. 
Сточарство је тешка и за-
хтевна грана, а бројеви грла 
су нам у паду. Зато ћемо по-
моћи у ширењу капацитета“, 
поручио је он.

У области културе, посе-
тио је Спомен-кућу сликара 
Мартина Јонаша у Ковачици 
и указао на важност очувања 
наивне уметности која је део 
српске културне баштине. 
За наивно сликарство из Ко-
вачице рекао је да је наше 

благо, којим се дичимо и по-
носимо.

Председник Вучић посе-
тио је и Инклузивно-едука-
тивни центар у Алибунару, 
а у разговору са власником 
компаније за производњу ја-
бука у Вршцу, указао је на то 
да ће сада извоз јабука у Еги-
пат и Кину бити без царине, 
јер је усвојен Закон о слобод-
ној трговини.

У Смедереву је поручио да 
је пред нама много посла, да 
морамо да засучемо рукаве и 
да радимо више него икада, 
да опет подигнемо земљу 
као феникс из пепела. За ма-

настир Пиносава рекао је да 
је сидро за наш народ и ду-
ховна кућа људи овог краја, 
и да је изузетно срећан кад 
види како се граде нове ке-
лије за монахе и кад чује да 
је све више људи на литур-
гијама.

Током посете Ковину, Бе-
лој Цркви и Алибунару пору-
чио је да је његова идеја да 
овај крај буде проглашен за 
место од посебног стратеш-
ког значаја за развој туризма. 
Поновио је да ће држава и 
даље бити усмерена на еко-
номски развој и на заштиту 
интереса својих грађана.

зајечар

бор

Вршац

алибунар

опоВо

КоВачица

неготин

КладоВо

доњи МиланоВац

бољеВац

КњажеВац

соКобања

развијаћемо сточарство и туризам

сМедереВо

КоВин

Манастир пиносаВа

ВелиКа плана

ЈуЖнОБАнАтСкОМ и пОДунАвСкОМ ОкруГу
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Обилазак Ср-
бије и разгово-
ре са грађани-

ма, председник Србије 
Александар Вучић 
наставио је боравком 
у Топличком и Јабла-
ничком округу, током 
којег је разговарао са 
грађанима Блаца, Кур-
шумлије, Прокупља, 
Житорађе, Бојника, 
Медвеђе, Лебана, Ле-
сковца, Власотинаца и 
Црне Траве.

На почетку дводне-
вног обиласка Топлич-
ког и Јабланичког ок-
руга, истакао је да је 
посебно важно да се 
улаже у погоне који се 
баве прерадом орган-
ског воћа.

„Посао државе је да по-
могне нашим предузетни-
цима. Посебно ми је драго 
када видим повратнике из 
иностранства, који знањем и 
трудом доприносе напретку 
своје земље. За нас је то бла-
го и подржаћемо вас колико 
год будемо могли. 
Срећан рад вам же-
лим и много успеха“, 
навео је председник 
Вучић, и додао да ће 
држава да ради на 
бољој путној инфра-
структури.

„Морамо да се бри-
немо о својој деци“, 
нагласио је пред-
седник Вучић током 
разговора са грађа-
нима у Златанцима, у 
Општини Црна Трава, 
и рекао да је инте-
ресантно и да га ра-
дује то што се људи 
враћају у те делове и 
из Београда, али и из 
иностранства.

„Враћају се људи 
у Црну Траву, иако 
је број становника преполо-
вљен. Морамо да развијамо 
Власинско језеро које мора 
да подигне и Сурдулицу и 
Босилеград и Црну Траву. 
Морамо много да радимо, да 
помогнемо свуда, то је тури-

зам и тамо где постоји етно-
туризам, али и свака врста 
туризма у сеоским среди-
нама. Људи кад имају овако 
дивне производе и слатко и 
џемове, пекмезе и све дру-
го, могу да понуде посебно 
задовољство онима који до-
лазе из града. Ова природа 

је величанствена, ретко где у 
Европи можете видети овак-
ву лепоту“, навео је председ-
ник Вучић.

Истакао је да морамо да 
се боримо за Србију и да је 
унапређујемо, посебно мање 

развијене крајеве и да у њих 
улажемо колико можемо.

„У данима пред нама, мир-
ним и демократским путем 
борићемо се за нашу земљу. 
Позваћемо вас све да учес-
твујете у тој борби. Насиље 
нећемо, али нећемо ни да 
пустимо да нам униште Ср-

бију, јер ми резервну отаџ-
бину немамо. Показаћемо да 
пристојну и нормалну Србију 
нико не може да победи“, 
изјавио је председник Вучић 
током посете Топличком и 
Јабланичком округу.

пОСетА тОпЛичкОМ и ЈАБЛАничкОМ ОкруГу

СеОСки туризАМ МОЖе ДА 
пОДиГне читАве крАЈеве

блаце

ОпАСнО

ГрАђАни СрБиЈе МеСециМА 
изЛОЖени терОру

посебно 
на мети 
чланови 
СнС

Најекстремнији акти-
висти опозиције, бло-
кадери, пленумаши 

и збораши месецима врше 
терор над грађанима Србије, 
а посебно су им на мети чла-
нови Српске напредне стран-
ке - било да су активисти на 
штандовима, било да су функ-
ционери у институцијама. То-
ком претходна четири месеца, 
забележено је више од 50 ин-
цидената широм земље.

Осим блокирања улица 
и упадања у институције, 
од ових људи доживели 
смо насиље сваке врсте - од 
вређања и претњи, преко 
малтретирања, прогањања 
на друштвеним мрежама и по 
улицама, до чупања за косу, 
гурања и ударања, гађања 
јајима, каменицама, димним 
бомбама, флашама...

Демолирано је више од 40 
просторија Српске напредне 
странке широм Србије. На 
присталице СНС навалила 
је разјарена маса кад су се 
спремали да крену на скуп 
председника Александра Ву-
чића у Зајечару. Министра 
културе Николу Селаковића 
физички је напао насилник 
Милан Тавчар на улици, а 
чланови СНС-а нападнути 
су у Жаркову док су делили 
цвеће суграђанкама за Осми 
март. Такође, на удару те-
рора били су и активисти на 
штандовима на углу улица 
Вељка Дугошевића и Звез-
дарских јелки, затим на Вра-
чару код Каленић пијаце и 
код Цветкове пијаце.

Опозиција и њихови ак-
тивисти упали су у зграду 

Општине Богатић и Града 
Чачка где су дивљали и пра-
вили хаос, у Крагујевцу су 
заузели говорницу у Скупш-
тини града, у Цветкама бли-
зу Краљева, гађали су јајима 
градоначелника Предрага 
Терзића, а у Милочају су за-
палили заставу СНС.

Испред Скупштине града 
Београда, предвођени Бор-
ком Стефановићем, блокира-
ли су улаз у зграду, малтрети-
рали новинарку „Информера“ 
Бранку Лазић, тукли раднике 

обезбеђења и зауставили во-
зило Хитне помоћи. Такође, 
јајима су гађали градоначе-
лника Сремске Митровице 
Бранислава Недимовића, као 
и службенице које су улазиле 
у зграду Општине Обрено-
вац. У Обреновцу су физички 
напали Драгана Блажића, а 
јајима су засули и Вању Мар-
ковић, која је покушала да уђе 
на своје радно место у Град-
ској управи Шапца.

У Нишу су градоначелника 
Драгослава Павловића пр-

скали водом, гађали јајима, 
псовали и ударали. Бомбар-
довање јајима доживео је 
директор Дома здравља Ми-
лорад Јеркан, а каменовање 
министрака Јелена Жарић Ко-
вачевић. Најтеже повреде за-
добила је Даница Крстић, која 
је погођена каменом у главу.

На првом заседању 
Скупштине Србије у 2025. го-
дини, Драган Ђилас, Милош 
Јовановић, Мариника Тепић, 
Радомир Лазовић и други 
посланици опозиције гађали 

су колеге димним бомбама, 
флашама пуним воде, прска-
ли их бибер спрејом и пеном 
из пп апарата.

Кад год би у неком мес-
ту била заказана седни-
ца скупштине општине и 
скупштине града, они би се 
окупљали и дивљали у жељи 
да онемогуће рад. Ипак, све 
седнице су одржане, одлуке 
донете, а Србија настави-
ла да ради и напредује, баш 
онако како жели највећи број 
њених грађана.

бојниК
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Милош Вучевић, 
п р е д с е д н и к 
Српске напред-

не странке, након скупа 
који је одржан у Београ-

ду 15. марта, а који је 
најављиван као дан Д, 
дан када ће бити смење-
на легална и легитимна 
власт у Србији, каже за 

„СНС Информатор“ да је 
била реч о непријавље-
ном скупу који је имао за 
циљ да обојену револу-
цију, са којом се суоча-

вамо месецима, уведе у 
финале.

- Желели су да потпуно 
дестабилизују државу, 
користећи онај одвратни 

израз „пумпај“, ваљда да 
би „препумпали“ ситу-
ацију у друштву до пу-
цања. Хтели су грађанске 
немире, сукобе, хтели су 
да сруше државу. Није им 
успело.

чему служе лажи о 
употреби звучног 
топа и зашто се намер-
но изазива паника код 
грађана?

- Зато што они своју 
политику базирају на ла-
жима. Зато што немају 
шта да понуде грађанима 
осим измишљотина. Зато 
што су обневидели од мр-
жње коју гаје према пред-
седнику Александру Ву-
чићу лично и свима који 
председника подржавају. 
Подржао сам иниција-
тиву нашег председника 
и упутио сам писма аме-
ричком вицепредседнику 
Венсу и руском премијеру 
Мишустину, са циљем да 
се и амерички и руски ис-
тражни органи укључе у 
истрагу коју воде српски 
органи, а која ће утвр-
дити истину о „звучном 
топу“ и његовој наводној 
употреби. Ми смо чис-
тог образа и немамо шта 
да кријемо. А онима који 
блате своју државу, нека 
је на част.

због чега је баш Ср-
бија изабрана за из-

вођење обојене рево-
луције?
- Због тога што Србија, 

предвођена председни-
ком Вучићем, води слобо-
дарску политику. Не по-
вијамо се пред ветровима 
који нас ударају и немамо 
резервну отаџбину. Коме 
одговара јака и успешна 
Србија? Само Србима.  
Немојте имати дилему - 
да је председник Вучић 

пристао да уведе санк-
ције Русији, да је одустао 
од подршке нашем наро-
ду у Републици Српској 
или да је прихватио улти-
матуме у погледу Косова 
и Метохије - ништа од 
овога се не би догодило. 
Али, ми од своје полити-
ке не одступамо и нема 
те револуције која ће нас 
сломити.

колико је снаге, знања, 
политичке умешности 
и мудрости потребно 
да би се осујетио по-
кушај  обојене револу-
ције?
- Захвалан сам Богу на 

чињеници да српски на-
род предводи Алексан-
дар Вучић баш данас и 
баш у овим временима. 
Само такав човек, само 
зналац тог калибра, спо-
собан је да се избори са 
овако добро организо-
ваном, суровом и мрач-
ном силом. А управо 
такве силе нас данас на-
падају. Дивим се знању, 
вештинама и енергији 
председника Вучића и, 
наравно, као и до сада, 
пружам му безрезервну 
подршку. И ја и странка 
коју имам част да пред-
водим.

каква је ситуација у 
странци после скоро 
четири месеца кон-
стантних напада и 
притисака на функ-
ционере и активи-
сте?
- Ниједан народни по-

сланик, одборник, већник 
није отишао из странке. 
Нико није издао. Поно-
сан сам на сваког нашег 
члана и честитам им на 
храбрости, истрајности и 
снази коју су демонстри-
рали свих ових месеци. 
А на оданости сам захва-
лан, сваком понаособ. И 
поручујем им - победа је 
близу!

Да ли мислите да смо 
ближе избору нове 

владе Србије или но-
вим парламентарним 
изборима?
- Мислим да смо ближе 

новој влади, али опцију 
избора не искључујем. 
Српска напредна странка 
је увек спремна за изборе. 
Када год је опозиција то 
захтевала, ишли смо на 
изборе. Нисмо се, попут 
њих, никада држали за 
фотеље, а да нам већина 
стоји на 126 од 250 на-
родних посланика, као 
што је то радио бивши 
режим, а садашња опо-
зиција. Нама нису битне 
функције, нама је битна 
Србија.

шта очекујете од фор-
мирања новог поли-
тичког покрета? какво 
је интересовање чла-
нова СнС за учлањи-
вање?
- Српска напредна 

странка је на својим орга-
нима једногласно подр-
жала идеју о оснивању 
покрета. Ми ћемо, као по-
литичка организација и 
као појединци, ту идеју у 
целости подржати и пре-
узети на себе сав терет 
који је неопходан, како 
би ова идеја заживела. 
Покрет ће окупити све 
оне који не желе да буду 
чланови политичких ор-
ганизација, али подржа-
вају политику председ-
ника Александра Вучића. 
Сазрело је време за један 
државотворни покрет 
тог типа. Нарочито да-
нас, када се суочавамо са 
нападима који немају за 
циљ само да сруше Срп-
ску напредну странку са 
власти, него желе да сру-
ше државу Србију.

МиЛОш вучевић, 
председник Српске напредне странке

ДивиМ Се АЛекСАнДру вучићу кАкО Се 
изБОриО СА ОБОЈенОМ ревОЛуциЈОМ

- Захвалан сам Богу што српски народ предводи Александар Вучић. 
Само зналац тог калибра способан је да се избори са овако добро 
организованом, суровом и мрачном силом каква нас је напала»

- Ниједан народни посланик, 
одборник, већник није отишао 
из странке. Нико није издао. 
Поносан сам на сваког нашег 
члана и честитам им на храбрости, 
истрајности и снази коју су 
демонстрирали свих ових месеци

»

- Покрет ће окупити све оне који 
не желе да буду чланови 
политичких организација, али 
подржавају политику 
председника Александра Вучића. 
Сазрело је време, нарочито када се 
суочавамо са нападима чији је циљ 
да сруше државу Србију

»
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Прва седница Про-
лећног заседања 
Скупштине Србије 

4. марта започела је бурно, 
срамним нападом послани-

ка опозиције на своје коле-
ге посланике власти и на 
министре у Влади Србије. 
Посланици опозиције  уба-
цили су шок бомбе у салу 

парламента, створили црну 
и црвену димну завесу од 
које није могло да се ни 
види ни да се дише, гађали 
су посланике власти јајима 

и флашама пуним воде, пр-
скали их бибер спрејом по 
очима и пеном из против-
пожарног апарата, дували 
у вувузеле и пиштаљке, по-
лили водом председницу 
Скупштине Ану Брнабић, 
повредили 24 народна 
посланика, једна народ-
на посланица доживела 

је мождани удар, а једној 
трудници је позлило.

Хаос је почео око 11 
часова, у моменту када 
је председница  Брнабић 
саопштила да је усвојен 
дневни ред седнице у це-
лини. Прво се у сали зачуо 
звук вувузела, а онда је 
уследио свеопшти напад. 

Посланик Зелено-левог 
фрона Радомир Лазовић 
кренуо је према говорни-
ци, у чему га је спречило 
скупштинско обезбеђење, 
да би касније узео проти-
впожарни апарат и пеном 
прскао посланике вла-
сти и министре. За њим 
је кренула и посланица 
ЗЛФ Биљана Ђорђевић, 
затим је уследило гурање 
и бацање бакљи и димних 
бомби, те прскање посла-
ница власти бибер спрејом 
по очима, које је предво-
дио Милош Јовановић.

Упрскос вандалском на-
паду и немогућим услови-
ма за рад у сали препуној 
дима и разних отровних 
испарења, председница 
Народне скупштине Ана 
Брнабић није прекинула 
седницу, што је очигледно 
био план и намера опози-
ције, већ је херојски и сто-
ички, као и сви нападнути  
посланици власти, поли-
вена водом, кашљјући и 
гушећи се - издржала овај 
кукавички напад опози-
ције и наставила са радом.

нАрОДнА СкупштинА репуБЛике СрБиЈе
4. МАРТ 

2025.

БАцАЛи ДиМне БОМБе нА СвОЈе 
кОЛеГе, ГАђАЛи их ФЛАшАМА и ЈАЈиМА, 

прСкАЛи иМ БиБер СпреЈ у Очи

С Р А М Н И  Н А П А Д  О П О З И Ц И Ј Е

штА Је БиЛО нА 
ДневнОМ реДу СеДнице

пОвређени нАрОДни пОСЛАници

Председница Народне скупшти-
не Ана Брнабић развила је, 

током седнице, заставу Републике 
Србије, поручујући посланицима 
опозиције, који су пре тога напра-
вили хаос у сали уз бацање димних 
бомби, јаја, флаша са водом и пр-
скања бибер спрејом, да је српска 
застава одговор на Куртијеву по-
литику. Наводећи да ће Скупштина 
наставити да ради и да неће бити 
блокирана, поручила је да опози-
циони посланици могу да раде шта 
хоће, али да неће зауставити раз-
вој Србије.

„Те Куртијеве форе, те теро-
ристичке форе, неће вам проћи 
у Скупштини са нама, ми ћемо се 
борити за студенте и у блокадама 
и за оне који нису у блокади. Пог-
ледајте колико се опозиција упрла 
да заустави испуњење студентских 
захтева, да заустави Србију“, ре-
кла је она и показала да су димне 
бомбе и јаја бачени близу српске 
тробојке.

„Ова развијена српска застава је 
наш одговор на Куртијеву полити-
ку. Никада вам нећемо дати Србију, 
можете да пробате на изборима, 
али после овога данас тешко да ће 
и ужа фамилија за вас да гласа. Ва-
жно је да имате стотине милиона, 
да на грбачи студената зарађујете 
додатне милионе, и није вас сра-
мота да долазите да спречите ис-
пуњење њихових захтева“, поручи-
ла је Брнабић.

АнА БрнАБић, 
председница Народне 

скупштине

зАСтАвА СрБиЈе 
нАш ОДГОвОр 
нА куртиЈеву 

пОЛитику

МиЛенкО ЈОвАнОв, 
шеф Посланичке групе СНС

ОпОзициЈА 
Се Свети 
СтуДентиМА, 
преЛАзне вЛАДе 
неће Бити

шеф Посланичке групе „Алек-
сандар Вучић- Србија не сме да 
стане“ Миленко Јованов рекао 
је да опозиција блокира рад 
Скупштине Србије, јер не жели 
да се испуне студентски захтеви, 
пошто би они, како је рекао, били 
потпуно неважни ако би се ти за-
хтеви испунили.

„Претворили су ову институ-
цију у бојно поље, на радост Аљ-
бина Куртија, чија је ово идеја 
била и који је то радио у Приш-
тини. Колико је јадна опозиција 
када копира Аљбина Куртија од 
пре неколико година. Ти људи 
не представљају никога, од њих 
су се оградили студенти, грађа-
ни, чланови њихових породица и 
није се оградио само онај који није 
имао прилике. Нису гласали да се 
четврта тачка студентских захте-
ва, Закон о високом образовању, 
стави на дневни ред седнице. То 
што нису гласали је њихова освета 
студентима који их неће, који их 
терају са својих скупова, то је ос-
вета оних који не могу да осмисле 
ништа креативно и који не желе да 
раде институције, а то је управо 
захтев студената“, оценио је Јова-
нов, и истакао да је опозицији  је-
дино важно да постану министри 
и да зато траже прелазну владу.

„Прелазне владе, захваљујући 
чврстини, одлучности и ставу 
председника Србије Александра 
Вучића, неће бити и ниједан по-
сланик којег видите овде, да се и 
предложи прелазна влада, неће 
гласати. Могу да је изгласају на 
неком пленуму, на којем могу да 
се договоре за шта ће ко бити ми-
нистар и нека мисле да су минист-
ри“, закључио је Јованов.

На дневном реду сед-
нице Скупштне Србије, 
између осталих, била су и 
четири закона из области 
образовања, укључујући 
измене и допуне Закона 
о високом образовању, 
као и Предлог закона о 
повољним стамбеним 
кредитима за младе. На 
дневном реду било је и 
потврђивање Споразума 
о слободној трговини из-
међу Србије и Египта, по-
тврђивање Споразума о 
економском партнерству 
између Србије и УАЕ, као 
и о потврђивање Спо-

разума између Србије 
и САД о стратешкој са-
радњи у области енерге-
тике. Такође, разматра-
ни су и предлози закона 
које је поднела Народна 
банка Србије - о измена-
ма и допунама Закона о 
банкама, о заштити ко-
рисника финансијских 
услуга, о изменама и до-
пунама Закона о девиз-
ном пословању и Закона 
о НБС. Сви ови закони 
изгласани су у наредним 
недељама, у наставку 
пролећног заседања На-
родне скупштине.

Током нереда који су изазвали 
посланици опозиције у Народној 
скупштини, повређено је укупно 
24-торо народних посланика, а 
најтеже посланица Јасмина Об-
радовић која је добила мождани 
удар и налази се у животној опас-
ности. Озбиљно је позлило народ-
ној посланици Соња Илић, која је у 
осмом месецу трудноће, а народна 
посланица Јасмина Каранац задо-
била теже телесне повреде након 
ударца флашом у главу.

соња илић одалоВић јасМина обрадоВић
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ИНТЕРВЈУ

доктор рекао да је 
угрожен живот бебе

- Када је почео хаос, у први мах 
нисам реаговала, а онда ме је 
колега Дејан Гурешић извео из 
сале. Лоше сам се осећала од 
стреса и дима, а беба је реаговала 
на то. Узнемиреност бебе код мајке 
изазива још већу узнемиреност, 
која опет утиче на бебу, то је 
зачарани круг. И не сећам се 
најјасније шта се све дешавало 
због несвестице и шока. Једино су 
ми се урезале у памћење речи 
доктора који је рекао да је 
живот бебе угрожен

»

Током дивљања посла-
ника опозиције на сед-
ници Народне скупшти-

не, бацања димних бомби 
и сузавца, гађања јајима, 
пиштања у пиштаљке и ву-
вузеле, као и физичких наср-
таја на министре и колеге из 
владајуће већине, озбиљно 
је позлило народној посла-
ници Сањи Илић Одаловић 
(44), која је у осмом месецу 
дугоочекиване трудноће, 
након година борбе и више 
покушаја вештачке оплодње.  

Недељу дана након инци-
дената, Соња Илић Одало-
вић говорила је за „СНС Ин-
форматор“ и описала како је 
изгледао тај уторак, 4. март.

- Дан је започео као и ина-

че у последњих осам месеци. 
Била сам расположена, пуна 
елана јер смо били у при-
лици да изгласамо измене 
и допуне Закона о високом 
образовању и тако испуни-
мо форму и четвртог захтева 
студената. Раније сам стигла 
у Скупштину, коментариса-
ла дневни ред и план рада 
са колегама. Када је почео 
хаос, у први мах нисам реа-
говала у смислу да изађем 
из сале. Врло брзо постало 
је неподношљиво и колега 
Дејан Гурешић ме је извео 
када је видео да ми није до-
бро. Отишла сам у најближу 
посланичку собу, јер ми је 
било све горе и горе. Лоше 
сам се осећала од стреса и 

дима, а беба је реаговала на 
то. Узнемиреност бебе код 
мајке изазива још већу уз-
немиреност, која опет утиче 
на бебу, то је зачарани круг. 
И не сећам се најјасније шта 
се све дешавало због несвес-
тице и шока. Једино су ми се 
урезале у памћење речи док-
тора који је рекао да је живот 
бебе угрожен. Возило Хитне 
помоћи одвезло ме је у бол-
ницу где смо буквално води-
ли озбиљну борбу за бебин 
живот. Богу хвала, успели 
смо да се изборимо.

Где сте се налазили кад 
је почео напад опози-
ције пиротехником на 
чланове владе Србије и 
на посланике владајуће 
већине?
- Налазила сам се на свом 

месту у претпоследњем реду, 
вертикално изнад позиције 
председника посланичке 
групе господина Јованова.

како сте се осећали? ко 
вам је пружио прву по-
моћ?
- Доминантни осећаји били 

су страх, бол, немоћ. Доктор-
ка скупштинске амбуланте 
пружила је прву помоћ. Уз 
мене су биле колеге посла-
ници Данијела Николић, др 
Нада Мацура, Горан Ракић, 
Иван Антић, Дејан Гурешић, 

Небојша Бакарец... У међу-
времену, стигла је и Хитна 
помоћ која ме спровела до 
КБЦ на Звездари, а њихов 
медицински тим успео је да 
ми помогне и спаси бебу. Од 
срца се свима захваљујем.

Да ли сте икада очеки-
вали да би овакве ства-
ри могле да се догоде у 
народној скупштини? Да 
ли сте икада помислили 
да је опасно доћи на рад-
но место?
- Ни у најлуђим сновима 

нисам могла да помислим да 
неки људи од нашег најви-
шег Дома могу да покушају 
да направе трибину са свим 
елементима хулиганизма. 
Наравно да нисам, и даље не 
верујем шта нам се догодило, 
као да сам имала ноћну мору. 
Тако нешто ми је несхватљи-
во и неприхватљиво.

како се данас осећате?
- Здравствено стање ми је 

знатно лошије од тог шока. 
Последице су да сада имам 
проблеме са високим крвним 
притиском, са којим нисам 
имала проблема до тог дана. 
На посебном сам режиму 
исхране и користим тера-
пију. Константно је присутан 
и осећај страха, требаће ми 
времена да то превазиђем. 
Доживели смо емотивни ро-

леркостер, али нема предаје, 
Богу хвала имам за кога да 
будем још јачи борац. Нема 
предаје, идемо напред. Же-
лим да када Гаврило одрасте 
и погледа снимке, па види 
да нисам одустала, поносно 
каже: „То је моја мама!“

колико сте поносни на то 
што је председник вучић 
рекао да је Гаврило сим-
бол отпора Србије хаосу, 
безумљу и насиљу?
- Изузетно сам ганута ле-

пим речима председника, а 
наравно и врло поносна. Га-
врило јесте борац што је и 
доказао тог дана. Победио је 
хаос, безумље и насиље у које 
су нас гурнули неодговорни 
људи жељни власти. Пред-
седник је то одлично разумео. 
Врло смо, као породица, зах-
вални председнику на бризи 
и подршци. У свакој речи, сва-
ком позиву, приликом сваког 
сусрета осећала се његова 
искрена и братска подршка, 
људскост и одговорност, као 
и родитељска солидарност. 
Велико хвала председнику, 
поносна сам што имамо так-
вог председника.

шта мислите о политици 
председника вучића?
- До пре неколико година 

бавила сам се медицином, 
усавршавањем и борбом за 
родитељство. Притом, живи-
мо на Косову и Метохији, где 
није лако бити Србин. Хтели 
или не, политика вам чини 
живот и из благог интересо-
вања, на наговор ближњих, 
ушла сам у политику. Понос-
на сам што могу да допри-
несем заједничкој борби. Не 
само да верујем у политику 
председника Вучића, већ ту 
политику и живим и за њу се 
борим у смислу бољег живо-
та за грађане и све јаче, мо-
дерније, богатије Србије. Та 
борба није лака и потребно 
је време да се проблеми реше 
и да се све криво исправи, 
али очигледно је да је Србија 
озбиљно напредовала.

шта Срби на косову и 
Метохији мисле о недав-
ном насиљу од стране 

опозиције у народној 
скупштини? А шта мисле 
о политици председника 
вучића и СнС?
- Срби на Космету су ду-

боко разочарани деловањем 
опозиције у Србији. Косо-
во и Метохија за њих или 
уопште нису тема или нас 
не ваде из уста тобоже бра-
нећи нас или нас вређајући, 
а у бити боре се само за себе 
и за то да дођу на власт. 
Чак су почели да нам деле 
неистините и понижавајуће 
епитете. Колико су у праву, 
најбоље говоре резултати 
на изборима. Народ уме да 
препозна лоше намере. Не-
мамо амнезију и одлично се 
сећамо како су бринули о 
нама док су били на власти. 
Рекла сам да чврсто верујем 
у политику коју води наш 
председник. Сматрам је од-
говорном и обећавајућом за 
будућност народа и државе. 

Руководство СНС-а ту поли-
тику следи и драго ми је што 
сам део тима у овој зајед-
ничкој борби.

колико дуго сте се бо-
рили за то да постанете 
мајка и како је та борба 
изгледала?
- Борба је трајала дуги низ 

година и била је препуна ус-
пона и падова. Годинама су 
анализе показивале да смо 
здрави, то исто понављали 
су и лекари, говорили нам 
да не бринемо и онда би 
резултат опет био негати-
ван. Те емоционалне падове 
могу да разумеју само они 
који су се нашли у сличној 
ситуацији, не снашло никога 
тако нешто. Нисмо одустаја-
ли и успели смо прошле го-
дине, још само да, уз помоћ 
Бога, изгурамо до краја и да 
родим живог и здравог Га-
врила.

Да ли вас је позвао неко 
од опозиционих посла-
ника да вас пита како сте 
и да вам се евентуално 
извини због свега што 
сте претрпели током њи-
ховог напада?
- И породица и ја очекива-

ли смо да постоји бар зрно 
емпатије, разума, кућног вас-
питања и да ће се неко јавити 
да каже „извините“ и да пита 
како смо. Нико се није јавио. 
То је страшно. Страшни су и 
јавни наступи пуни мржње и 
хвалоспева о „успелој акцији“ 
и негирање да је било ко по-
вређен. Нама ту ни разума, 
стида, емпатије, васпитања... 
Опседнути су мржњом и бор-
бом да отму власт. Мислим да 
најбољи одговор на то лежи 
у оној Његошевој да „част и 
брука живе довијека“.

Да ли сте у контакту са 
другим народним посла-
ницима који су повређе-
ни у овом нападу ? како 
се они осећају?
- Веома ми је жао свих по-

вређених, а нарочито коле-
гиница Обрадовић и Кара-
нац. Наше мисли и молитве 
су уз њих и њихове породи-
це. У контакту смо и срећна 
сам што напредују у опора-
вку, брже или спорије, али 
ипак напредују. Својим дра-
гим колегиницама и свима 
осталима желим брз опора-
вак и повратак у посланичке 
клупе.

како видите Србију у 
будућности? како ћете 
васпитавати Гаврила?
- Надам се најискреније да 

ћемо брзо пребродити ову 
кризу, да ће разум превла-
дати и да ћемо дијалогом 
доћи до помирења, а онда 
крупним корацима наставити 
даље. Верујем да ћемо се из-
борити да Србија буде земља 
која је лидер у региону и јед-
на од од најбољих земаља за 
живот у Европи. Мораћемо 
много да радимо и верујем 
да можемо да је учинимо још 
снажнијом, а да останемо 
слободарска земља која сама 
доноси одлуке и води неза-
висну политику.

спец. др СОњА иЛић ОДАЛОвић, 
народна посланица

МОЈ МАЛи ГАвриЛО пОБеДиО Је хАОС, БезуМље и нАСиље

Председник вучић 
Показао братску бригу

- Веома смо, као породица, 
захвални председнику Вучићу на 
бризи и подршци. У свакој речи, 
сваком позиву, приликом сваког 
сусрета осећала се његова 
искрена и братска подршка, 
људскост и одговорност, као 
и родитељска солидарност. 
Поносна сам што имамо 
таквог председника.

»
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ОДБРАНА

РАД, ЗАПОШЉАВАЊЕ, СОЦИЈАЛНА ПИТАЊА
ЖИВОТНА СРЕДИНА

ПРИВРЕДА

ПРАВДА

Министарка правде Маја Поповић гово-
рила је о борби против корупције и рекла 
да је од 12. фебруара до 6. марта реализо-
вано 26 коруптивних предмета и да је уха-
пшена 181 особа по налозима посебних 
одељења за сузбијање корупције виших 
јавних тужилаштава у Београду, Новом 
Саду, Краљеву и Нишу. Осумњичени се 
терете за извршење кривичних дела са 
елементом корупције, а међу ухапшенима 
је велики број јавних функционера, дирек-
тора јавних предузећа, представника ло-
калних самоуправа и директора.

Министар Братислав Гашић оценио је 
да је потписивање трилатералног мемо-
рандума Хрватске, Албаније и тзв. Косова 
о сарадњи у одбрани представља потврду 
исправности стратешког улагања у јачање 
и модернизацију Војске Србије. „Реч је о 
провокативној иницијативи која је у супро-
тности са напорима за јачање регионалне 
безбедности. Овакав развој ситуације за 
Србију није изненађујућ, јер Загреб и Ти-
рана већ дуго настоје да привремене ин-
ституције самоуправе у Приштини уведу у 
НАТО на мала врата, уједно помажући раз-
вој тзв. војске Косова“, нагласио је Гашић.

Министар Немања Старовић при-
суствовао је свечаној академији у Срп-
ском народном позоришту у Новом 
Саду „Војводина је Србија“, поводом 
обележавања 199. годишњице рођења 
Светозара Милетића, на којој је гово-
рио председник Владе Србије Милош 
Вучевић. Старовић је раније рекао да 
Декларација о Војводини, која је ус-
војена акламацијом на скупу у Сремској 
Митровици, на предлог председника 
Александра Вучића, представља поли-
тички одговор на појаву трећег таласа 
сепаратизма.

Све више кинеских компанија одлучује 
да покрене производњу у Србији, препо-
знајући предности Споразума о слободној 
трговини између Србије и Кине, изјавила 
је министарка Адријана Месаровић. „Овај 
споразум омогућава кинеским компанија-
ма да репроматеријал из Кине у Србију 
увозе без царина, да процес производње 
додатно повећавају и да производе изво-
зе на велика тржишта Европе, Евроазије, 
УАЕ и Египта. Такође, за одређене про-
изводе доступно је и преференцијално 
пословање са тржиштима САД и Велике 
Британије“, рекла је министарка.

Министарка Ирена Вујовић изјавила 
је да је Влада одлучила да програм упра-
вљања чврстим отпадом реши по најса-
временијим стандардима. Подсетила је да 
је у току изградња регионалних центара у 
неколико општина, као што је регионални 
центар Каленић, који ће обухватати 15 је-
диница локалне самоуправе. „Захваљујући 
сарадњи са Европском банком за обнову и 
развој и Француском развојном агенцијом, 
имамо могућност да видимо које су то нај-
боље технологије које се користе у Европи 
и свету“, рекла је Вујовић.

ЗДРАВЉЕ

Министар здравља Златибор Лон-
чар изјавио је да се 17 пацијената из 
Северне Македоније налазе у четири 
здравствена центра у Србији - Клинич-
ком центру Србије, Војномедицинској 
академији, Војној болници у Нишу и КЦ 
Ниш, као и да стиже још 12 пацијената. 
Рекао је да ће Србија учинити све да по-
могне повређенима, али да су повреде 
изузетно тешке. „Наши капацитети су 
им на располагању. Све трошкове ми 
сносимо и пацијенти ће добити све као 
и на најбољим светским клиникама“, ре-
као је Лончар.

ФИНАНСИЈЕ

Министар финансија Синиша Мали 
састао се са инвеститорима из Европе и 
САД, који дужи низ година улажу у хар-
тије од вредности Србије, и они су се  
сагласили да је макроекономска позиција 
земље и даље снажна упркос протестима, 
али су и опрезни када је реч о дугорочном 
утицају актуелних дешавања на економ-
ску активност. Добра вест је да је Србија 
прошле године била друга земља у Европи 
по привредном расту, да нам је јавни дуг 
под контролом, а тржиште рада стабилно, 
али да постоји бојазан за туристички про-
мет и инвестициону активност.

СПОЉНИ ПОСЛОВИ

Министар спољних послова Марко Ђу-
рић и директор Канцеларије за информа-
ционе технологије и електронску управу 
Михаило Јовановић потписали су Протокол 
о сарадњи у вези са унапређењем и мигра-
цијом података Визног информационог сис-
тема.Том приликом, Ђурић је истакао да се 
Србија налази пред значајним искораком у 
модернизацији конзуларних услуга и наја-
вио да ће Министарство спољних послова 
бити прва институција која ће користити 
дигитални печат, а да ускоро се очекује и 
покретање система за издавање еВиза.

ДРЖАВНА УПРАВА

Министарка Јелена Жарић Ковачевић 
оценила је да Србија парира земљама 
ЕУ у домену дигитализације и пружања 
услуга, те да је развојем дигиталне уп-
раве грађанима до сада уштеђено више 
од 350 милиона сати чекања на шалте-
рима. „Према последњем индексу УН 
који мери развој електронских управа 
у 193 земље, Србија је на 39. месту по 
развијености е-управе, налази се изнад 
европског просека и спада у групу др-
жава које имају високо развијену елек-
тронску управу“, рекла је Жарић Кова-
чевић.

ПОЉОПРИВРЕДА

Влада Србије усвојила је измење-
ну Уредбу о расподели подстицаја у 
пољопривреди и руралном развоју у 2025. 
години, којом је предвиђена нова мера 
подршке - субвенције за набавку новог 
трактора и инвестиција у изградњу и оп-
ремање објеката од по 500 милиона ди-
нара. Министар Александар Мартиновић 
оценио је да та мера потврђује да је држа-
ва чврсто опредељена да буде стабилан и 
сигуран партнер пољопривредницима и 
да им помогне да унапреде производњу, 
те да је та иницијатива потекла од пред-
седника Александра Вучића.

ЈАВНА УЛАГАЊА

Гимназија „Жарко Зрењанин“ у Врбасу  
биће у потпуности реконструисана, а ра-
дове финансира Министарство за јавна 
улагања. Министар Дарко Глишић рекао 
је да је предвиђено да радови, вредни 
око 190 милиона динара, буду завршени 
до почетка нове школске године. Биће 
урађена нова фасада са изолацијом, за-
мењени сви паркети, постављена нова 
столарија и реконструисана фискултурна 
сала. Обновиће се електро, водоводна и 
канализациона мрежа, поставиће се нов 
кров, модернизовати грејање и уредити 
школско двориште.

вЛАДА репуБЛике СрБиЈе

Председник Владе Србије Ми-
лош Вучевић упутио је писмо 

потпредседнику Сједињених Америч-
ких Држава Џеј Ди Венсу, у којем је 
подржао иницијативу председника 
Србије Александра Вучића да се ис-
тражни органи САД укључе у испи-

тивање навода о наводној употреби 
„звучног топа“ или сличне направе 
током протеста 15. марта у Београду. 
Вучевић се у писму Венсу захвалио на 
свему што је амерички народ учинио 
за Србе у преломним историјским раз-
добљима током два светска рата, али 

и након њих. „Подсетио сам уваженог 
вицепредседника на све културолош-
ке копче које везују наше две државе 
и истакао пуну спремност српског ру-
ководства да отвори нова поглавља у 
српско-америчким односима“, навео 
је Вучевић.

КУЛТУРА

Министар културе Никола Селако-
вић поручио је да ће држава обновити 
зграду у Француској 7, а за ту сврху 
Министарство је определило 30 ми-
лиона динара. „Држава ће обнови-
ти пропали кров и руинирану кућу у 
којој станују Удружење књижевника 
Србије, Српско књижевно друштво и 
Удружење књижевних преводилаца 
Србије. Почетак радова, које треба да 
спроведе градски Завод за заштиту 
споменика, очекује се током пролећа“, 
рекао је Селаковић.
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У рубрици 
СНС Панорама 
обавештавамо вас 
о активностима 
општинских и 
градских одбора СНС, 
током претходног 
месеца, у циљу 
бољег живота наших 
суграђана
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1. уб

БОРАчКЕ ЛЕГИТИмАЦИЈЕ

У Општинској свечаној сали 
подељено је 278 борачких 
легитимација за људе који 
су били војно ангажовани у 
рату. Предност поседовања 

борачких легитимација је 
могућност овере здравстве-
не књижице, уколико немају 
оверену књижицу по неком 
другом основу. Након 60 го-

дина старости корисници бо-
рачких легитимација, уколико 
су материјално необезбеђени, 
имају право и на борачки до-
датак. Висина борачког до-

датка зависи од броја дана 
ангажовања у рату. Убски 
Дом здравља обогаћен је са 
три ЕКГ апарата и једним спи-
рометром.

2. ћићевац
РАЗГОВОР СА 
ПРЕДСЕДНИКОм ВУчИћЕм

Председник Србије Алек-
сандар Вучић обилазак Расин-
ског округа започео је посетом 
Ћићевцу. Сала Народне библи-
отеке и централни трг били су 
мали да приме све заинтересо-
ване људе за разговор са пред-
седником. Покренута су многа 

питања која су од великог зна-
чаја, попут водоснабдевања, 
гасификације, реконструкције 
локалних путева, санације шко-
ле у Појату... Председник је 
посетио и дрвнопреређивачку 
индустрију „Ду-Ко“, власника 
Душана Коларевића.

4. Панчево
ИЗГРАДЊА ВРТИћА

Чланице Удружења жена 
„Неолит“ организовале су ма-
нифестацију „Најлепши слав-
ски колач“.  Почели су радови 
на изградњи вртића у насељу 

Младост. Наши активисти и 
функционери разговарали су 
са суграђанима на штанду и 
делили страначки промотивни 
материјал.

3. лесковац
НАГРАДЕ ЗА мЛАДЕ ТАЛЕНТЕ

Градоначелник Горан Цветановић 
уручио је награде за 292 ученика и 
студента преко Фонда за младе тален-
те, на Дан Светог Саве. Град  је за ове 
намене издвојио 14,7 милиона динара. 

Градоначелник Цветановић обележио 
је годину дана од преузимања одговор-
ности за руковођење градом у петом 
мандату. У сарадњи са Министарством 
рударства и енергетике, Град је рекон-

струисао вртић „Снежана“ у Грделици. 
Цветановић је уручио 66 уговорa о 
субвенцијама, појединачне вреднос-
ти 300.000 динара, корисницима за 
покретање сопственог бизниса.

8. горњи милановац
СПОмЕН-ОБЕЛЕЖЈЕ НА БРДУ мИРА
На позив aмбасадора Руске Федерације 

Александар Боцан-Харченка и изасланика ге-
нерал мајора Генадија Можајева, председник 
Општине Дејан Ковачевић присуствовао је 
свечаности поводом обележавања државног 
празника Руске Федерације - Дана браниоца 

отаџбине. Вајар Небојша Савовић Нес пред-
ставио нам је идејно решење спомен-плоче са 
именима војника који су сахрањени у костур-
ници на Брду мира. У сарадњи са Комесарија-
том за избеглице, средства за куповину се-
оске куће са окућницом додељена су Мирку 

Чучку из Брезне. На предлог министра без 
портфеља Ђорђа Милићевића поново ће бити 
организован Камп за младе из дијаспоре. До-
говорени су даљи кораци у решавању питања 
водоснабдевања у Прањанима. Разговарали 
смо са мештанима Гојне Горе.

6. медвеђа
ПУТ У СЕЛУ ТУЛАРЕ

У селу Туларе урађена је санација пута у дужини од 
2.700 метара. Радови су обухватили чишћење канала, 
проширавање пута и насипање, а радове су обишли 
председник Општине Драган Кулић и директор ЈКП 
„Обнова“.

7. бела Паланка
САРАДЊА СА ОРГАНИЗАЦИЈОм „ХЕЛП”

У оквиру пројекта „Помоћ при запошљавању и са-
мозапошљавању угрожених група“, представници 
организације „Хелп“ потписали су уговоре са још 15 
корисника. Потписници уговора добиће опрему за за-
почињање самосталних пољопривредних, занатских 
и услужних делатности. Председник Општине Горан 
Миљковић истакао је да је један од приоритета локал-
не самоуправе развој локалне економије и поручио да 
су ту да помогну да се, уз помоћ различитих пројека-
та, дође до финансијских средстава за боље посло-
вање предузетника и пољопривредника.

5. суботица
НОВИ УГОВОР ЗА БОЉИ 
ПРЕВОЗ ГРАђАНА
Закључен је уговор о јавно-приватном партнер-

ству за градски и приградски превоз путника између 
Града и „Трансјуга“ из Обреновца. Градоначелник 
Стеван Бакић изјавио је да ће Град исплаћивати 
годишњу концесиону накнаду, чиме ће се уштеде-
ти најмање 930 милиона динара, уз истовремену 
модернизацију возног парка и улагање у објекте 
који остају у власништву Града.  Документарац 
„Гусле моје“, аутора историчара Саве Самарџића, 
премијерно је приказан у Арт биоскопу. Обележен 
је Дан Великог прела - једног од четири национална 
празника Буњеваца. Такође, одржано је и тради-
ционално Херцеговачко вече и Личко прело.

доМ здраВља добио је три еКг апарата
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10. голубац
РАДОВИ НА ДОмОВИмА 
КУЛТУРЕ

Постављен је громобран на 
згради школе и вртића у Голупцу. 
Саниран је светларник у тржном 
центру у МЗ Усије и реконструиса-
не су две просторије у Дому култу-
ре. У МЗ Миљевић и МЗ Малешево 
реконструисане су просторије у 
домовима културе.

11. Пожаревац
СТУДЕНТСКЕ СТИПЕНДИЈЕ

Епархија пожаревачко-брани-
чевска, Црквена општина и Град, 
у сарадњи са Центром за културу, 
ПУ „Љубица Вребалов”, основним 
и средњим школама, организо-
вали су свечану Светосавску ака-

демију. Додељени су уговори о 
суфинансирању мера подизања 
енергетске ефикасности породич-
них кућа и станова, као и за сту-
дентске стипендије. Полагањем 
венаца на споменик књазу Мило-
шу Обреновићу, обележен је Дан 
државности Србије.

13. смедерево
АСФАЛТИРАЊЕ У СЕЛИмА

Настављени су радови на ас-
фалтирању улица у сеоским мес-
ним заједницама. Асфалт су доби-
ле поједине улице у Биновцу, Лан-
долу, Сеонама, Петријеву, Вучаку, 
Михајловцу, Удовицама и Добром 
Долу, а радове је обилазила гра-
доначелница Јасмина Војиновић.

14. кањижа
ПОСЕТА ПРЕДСЕДНИКА 
ВУчИћА

Председник Александар Вучић, 
у оквиру обиласка Севернобанат-
ског округа, посетио је Велебит и 
поздравио грађане испред Дома 
културе, који је недавно реновиран 
и који је понос села. Посетио је и 
дестилерију „Браћа Кравић“ и раз-
говарао са замеником председника 
Општине Небојшом Ракићем о бу-
дућим инвестицијама, обилазници, 
отварању фабрике и нових радних 
места, улагању у Специјалну бол-
ницу, изградњи цркве у Велебиту... 
Председник Вучић обећао је помоћ 
државе и лично залагање за реали-
зацију ових пројеката.

15. нова црња
ДОНАЦИЈА ПОКРАЈИНСКЕ 
ВЛАДЕ

Председница Покрајин-
ске владе Маја Гојковић и 
покрајински секретар за ур-
банизам и заштиту животне 
средине Немања Ерцег уру-
чили су кључеве камиона 
за одвоз смећа председику 
Општине Нова Црња у циљу 
унапређења система упра-
вљања отпадом у тој локалној 
самоуправи.

16. мали зворник
НОВА РАДНА мЕСТА

Представници турске компа-
није „Any textile“, која у Малом 
Зворнику покреће производњу 
текстила и одеће, састали су 
се са радницима заинтересова-
ним за рад у фабрици. У окви-
ру акције за безбедније учешће 
најмлађих у саобраћају, локална 
самоуправа доделила је роди-
тељима нових 67 ауто-седишта 
за децу. Свечано је отворена 
Завичајно-музејскa збиркa и из-

ложбa „Византијски корени Ма-
лог Зворника“, аутора Зорана 
Тошића.

17. велика Плана
ЛЕТЊА УчИОНИЦА 
У СТАРОм СЕЛУ

Током прве године мандата 
председника Општине Страхиње 
Павешковића,  остварена је важна 
сарадња са министарствима и ам-
басадама, која је допринеле ин-
вестицијама, инфраструктурним 
пројектима и бољим условима за 
живот грађана. Као и претходних 
година, обезбеђена су средства за 
прву бебу рођену у Новој години. 
Техничка школа сада пружа уче-
ницима профила механичар мо-
торних возила могућност стицања 
возачке дозволе Б категорије 
током школовања. Конструкција 
пијаце у Старом Селу премештена 
је школско двориште и претворена 
је у летњу учионицу.

18. ковин
ПАРКЕТ У ФИСКУЛТУРНОЈ 
САЛИ

Ковинска „Змајева“ основна 
школа освојила је друго место на 
Међународној педагошкој олим-
пијади у Москви. У Галерији Цен-
тра за културу отворена је излож-
ба „Чангчун у Ковину“.  Удружење 
„Контра Маргум“ и библиотека 
„Вук Караџић“ организовали су 
акцију даривања књига и јавно 
читање одломака класика. Зах-
ваљујући медицинској сестри Ма-
рији Чолак и вишем физиотерапе-
уту Ивани Кошћал, зидове Дечјег 
одељења Дома здравља красе 
ликови из дечјих бајки. Након 
више од четири деценије чекања, 
фискултурна сала ОШ „Јован Јова-
новић Змај“ добила је нови паркет. 
Председница Општине Виолета 
Оцокољић присуствовала је три-
бини „Живот слепих и слабовидих 
особа у Ковину“.

21. сремска 
митровица
ВЕЛИКИ СРЕТЕЊСКИ СКУП

На великом народном скупу у 
Сремској Митровици „Срећемо 
се на Сретење“, поводом Дана 
државности Србије, говорили су 
председник Републике Алексан-
дар Вучић и председник Репу-
блике Српске Милорад Додик. 
Библиотека „Глигорије Возаро-
вић“ обележила је 159 година 
постојања. Градоначелник Бра-
нислав Недимовић присуство-
вао је потписивању уговора за 
изградњу канализационе мреже 
у Лаћарку. Покрајински секрета-
ријат за пољопривреду издвојио 
је средства за набавку специја-
лизованог теренског возила са 
сондом за узорковање земљишта 
и доделио га Пољопривредној 
стручној служби. Црвени крст 
организовао је акцију добровољ-
ног давања крви у Мартинцима. 
Одржана је традиционална до-
дела награде „Спортиста годи-

не“ и уручена су признања нај-
бољим спортистима.

22. врање
ПРИЈЕм ГРАђАНА

У великој сали Градског одбо-
ра СНС , пријем грађана је вршио 
градоначелник Врања и потпред-
седник ГО др Слободан Милен-
ковић, заједно са функционерима. 
Пријем грађана вршио је и пред-
седник Градске општине Врањска 
Бања и потпредседник ГО СНС 
Драган Сентић.

23. Пећинци
АУТО-СЕДИШТА ЗА БЕБЕ

Општина је донирала 151 ауто-
седиште породицама које су доби-
ле принову током прошле године. 
„Подршка почиње већ приликом 
ступања у брак и исплатом 50.000 
динара сваком новом брачном 
пару, а наставља се исплатом 
40.000 динара за свако ново-
рођенче, бесплатним вртићем за 

сву децу, бесплатним уџбеницима 
за све основце, регресирањем пут-
них трошкова средњошколцима 
и студентима, те стипендирањем 
најуспешнијих студената. Може се 
слободно рећи да Општина брине 
о деци од рођења до завршетка 
школовања“, изјавио је председ-
ник Синиша Ђокић.

24. сремски 
карловци
РАДОВИ ДЕЛУ АТАРА

Председник Општине Дражен 
Ђурђић обишао је завршне радове 
на изградњи атарског пута у Кар-
ловачким виноградима. Састанци 
ОО СНС одржавају се два пута 
недељно како би се члановима 
приближила тренутна политичка 
ситуација у држави. Чланови 
дају предлоге, износе пробле-
ме и, заједно са председником 
Ђурђићем, покушавају да дођу до 
решења.

25. жагубица
ПРЕДСЕДНИК ВУчИћ 
РАЗГОВАРАО СА 
мЕШТАНИмА КРЕПОЉИНА

У препуној сали дома кул-
туре у Крепољину, мештани су 
дочекали председника Србије 
Александра Вучића. Скупу су 
присуствовали и председни-
ца Скупштине општине Оли-
вера Пауљескић и председник 
Општине Сафет Павловић. На 
састанку је констатовано да ће 
се наставити са улагањима у 
инфраструктуру и реновирање 
школа, а да ће рудник у Кре-
пољину наставити да ради, док 
је председник Вучић обећао да 
ће се потрудити да порасту и 
плате у том руднику. Такође, 
обећано је да ће се решити про-
блем амбуланте у Осаници и да 
ће почети радови на путевима 
ка Бору, Мајданпеку и Кучеву.

кАнцеЛАриЈА зА киМ
ПРЕДСТАВЉАЊЕ НА САЈмУ 
ТУРИЗмА У БЕОГРАДУ

19. сомбор
ОБЕЛЕЖЕН ДАН ГРАДА

20. нови сад

ПОКЛОН чЕСТИТКА ЗА БЕБЕ РОђЕНЕ НА ДАН ГРАДА
Све новосадске бебе рођене 

на Дан града, 1. фебруар, до-
бијају новчану поклон честит-
ку у вредности 300.000 ди-
нара. Градоначелник Милан 
Ђурић обишао је радове на 
изградњи нове основне школе 
на Југовићеву. школа, чији је 
завршетак планиран за 2026. 
годину, моћи ће да прими 600 
ђака. Градоначелник Ђурић 
присуствовао је почасној паљ-
би, организованој поводом 
обележавања Дана државно-
сти, а догађају су присуство-
вали и министарка привреде 
Адријана Месаровић, пред-
седница Покрајинске владе 
Маја Гојковић и представници 
Војске Србије.

Градоначелник Антонио Ратковић 
уприличио је пријем за Ђорђа Вукади-
новића, председника Српско-руског 
удружења за културу и уметност. Пово-
дом сто година од када је стони тенис 
заигран у Сомбору, а у оквиру прославе 
Дана града, организован је тријагонал 
турнир у просторијама МЗ Црвенка. 
Одржан је концерт „За пријатељство и 
сарадњу“, на којем су наступали ГКУД 
„Сомбор“ и КУД „Славија“ из Источног 
Сарајева. Обележена је манифестација 
Црногорско вече. Град је обезбедио ра-
кете за противградну заштиту. Поводом 
Дана града, малишани из вртића „Венчић“ и 
„Сунцокрет“ посетили су зграду Жупаније. Уп-
риличена је и Свечана академија поводом обе-
лежавања 276 година од проглашења Сомбора 
слободним и краљевским градом и потписан је 

споразума о братимљењу Сомбора и Источног 
Сарајева. Председник СНС Милош Вучевић по-
сетио је ГО СНС и разговарао са активистима. 
Чланови више месних одбора организовали су 
штандове, разговарали са суграђанима и дели-
ли „СНС Информатор“.

Председник Србије Алексан-
дар Вучић био је у дводневној 
посети Расинском округу, где 
је разговарао са грађанима 
Ћићевца, Варварина, Трсте-
ника, Бруса и Александровца. 
Расински округ посетила је и 
министарска Јелена Жарић Ко-
вачевић и уручила по 20 лапто-
пова за општине Александро-
вац и Варварин. Градоначелник 
Крушевца Иван Манојловић и 
председница Скупштине гра-
да Драгана Баришић, поводом 

Дана државности, положили 
су венац на Споменик косов-
ским јунацима. Туристичка 
организација представила се 
на Међународном сајму тури-
зма у Београду. Чланови Уније 
младих организовали су пријем 
нових чланова, а састанку је 
присуствовала председница ГО 
СНС Невена Ђурић Никитовић. 
Заједно са сарадницима, она 
је разговарала са члановима 
СНС у Коњуху, Великом шиље-
говцу, Јасики и Срњу.

9. крушевац
ОБИЛАЗАК ОДБОРА

Заменица директора Кан-
целарије за КиМ Душица Ни-
колић примила је Уроша Ма-
шића, младог атлетичара из 
Прилужја са Косова и Метохије 
и новог првака Србије у трци 
на 800 метара. Урош Машић је 
талентовани атлетичар и члан 
Атлетског клуба „Прилужје“ 
из Општине Вучитрн. Још као 
јуниор, остварио је значајне ус-
пехе на домаћим и међународ-
ним такмичењима.

Девет општина са простора 
КиМ представило је своју ту-

ристичку понуду на 46. Сајму 
туризма у Београду. На штанду 
Канцеларије за КиМ приказан је 
сав раскош Косовског Помора-
вља, уз наступ чланова Култур-
но-уметничког друштва „Ново 
Брдо“. Представљени су и ма-
настири, планински туризам, 
гастрономски специјалитети, 
квалитетна вина, привредни по-
тенцијали и природна богатства 
општина Зубин Поток, штрпце, 
Звечан, Лепосавић, Ораховац, 
Приштина, Гњилане, Витина, 
Косовска Каменица и Ново Брдо.

12. црна трава
ПРЕДСТАВЉАЊЕ НА 
САЈмУ ТУРИЗмА

Туристичка организација 
учествовала је на Међународ-
ном сајму  туризма у Београду 
и на свом штанду предста-
вила туристичку понуду и 
потенцијале. У току месеца 
вршен је обилазак месних од-
бора и упознавање грађана 
са тренутном политичко-еко-
номском ситуацијом у нашој 
земљи, а реализоване су и 
акције помоћи локалном ста-
новништву.

душица ниКолић и урош Машић
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27. лајковац
НАЈАВЉЕНА НОВА 
УЛАГАЊА

Општински одбор заседао је 
шест пута, а теме састанка биле 
су актуелна дешавања на репу-
бличком и локалном нивоу. Раз-
говарано је и о кандидатима за 
изборе за савете месних заједни-
ца. Састанке су одржали и МО Ру-
брибреза, Село Лајковац, Бајевац 
и Степање. Штанд је одржаван 
редовно, функционери су разго-
варали са суграђанима, а активи-
сти делили „СНС Информатор“ 
и пропагандни материјал. Након 
усвајања првог ребаланса, буџет 
је увећан за више од 150 милиона 
динара, те је председник Општине 
Андрија Живковић најавио нова 
улагања у инфраструктуру, по-

готово у Јабучју. Асфалтирана је 
Моравска улица, у делу код школе 
у Лајковцу. Туристичка органи-
зација успешно се представила 
на 46. Сајму туризма у Београду. 
Захваљујући локалној самоупра-
ви, ЈП „Градска чистоћа“ добило је 
специјализовано возило „вому“ за 
отпушавање канализације.

29. осечина
САСТАНЦИ У СЕЛИмА

Организовано је више саста-
нака у селима Царини, Лопатњу 
и Остружњу на којима су грађа-
ни изнели своје проблеме, али и 
похвале за оно што је урађено. 
На састанцима су били присут-
ни председник ОО и председ-
ник Општине Никола Томић, и 
потпредседник ОО и председник 

СО Светозар Гачић. Такође, више 
пута је организован штанд и раз-
говор са грађанима.

30. зајечар
ПРЕДСЕДНИК ВУчИћ 
НАЈАВИО НОВА 
УЛАГАЊА

Председник Србије Алексан-
дар Вучић обратио се грађани-
ма у препуној хали спортова и 
најавио нова улагања у Зајечар. 
Члан Председништва СНС Бра-
тислав Гашић одржао је три-
бину у Котлујевцу и грађанима 
поручио да је циљ стабилна 
Србија у којој се ради и гради, 
у којој је ред и мир, у којој се 
чува безбедност свих грађана. 
Премијер Милош Вучевић, ми-
нистар Дарко Глишић, држав-

ни секретар Мирсад Ђерлек, 
градоначелник Бошко Ничић и 
директор Здравственог центра 
Мирослав Стојановић обишли 
су реконструисано Дечје 
одељење. Активисти ГО СНС 
разговарали су са грађанима 
на неколико локација и делили 
пропагандни материјал.

32. србобран
СА ГРАђАНИмА НА 
ШТАНДОВИмА

У организацији ОО СНС, акти-
висти МО Србобран 1 и Србобран 
2 организовали су информатив-
не штандове и разговарали са 
грађанима. Материјал који је том 
приликом подељен обезбеђен је 
из личних средстава чланова и 
симпатизера.

36. лозница
ДРУЖЕЊЕ СА ГРАђАНИмА

Редовно се одржавју штандови 
на којима се дели „СНС Информа-
тор“ и пропагандни материјал, а са 
грађанима разговарају повереник 
ГО Жељко Марјановић, функцио-
нери и активисти. Почели су оби-
ласци и разговори са чланством у 

свих 56 месних одбора. Истовре-
мено, обилазе се и радови у више 
месних заједница. Повереник 
Марјановић одржао је низ саста-
нака са грађанима у страначким 
просторијама. Државни секретар 
у Министарству спорта Марко 
Кешељ посетио је ГО и, заједно 
са активистима, градоначелницом 
Драганом Лукић и повереником 

Жељком Марјановићем, разгова-
рао са грађанима на штанду. Обе-
лежена је слава Друштва за него-
вање традиције ослободилачких 
ратова. Члан Градског већа Марко 
Јовановић обишао је породицу 
Костић из Корените, која има про-
блем са изливањем реке. Два пута 
седмично одржавају се састанци 
Повереништва на којима се, уз ре-
дован рад, прате и актуелна поли-
тичка дешавања.

38. свилајнац
БЕСПЛАТНА ПРИПРЕмА 
ЗА ОСмАКЕ

Полазници школе глуме „По-
зориштанце“ премијерно су 
извели представу „Заједно смо 
јачи“, уз подршку Министар-
ства културе, на сцени Центра 
за културу. У оквиру пројекта 
„Свилајнчани на првом месту“, 
Кориснички центар организује 
бесплатне рекреативне програ-
ме за све грађане и припремну 
наставу из математике и српског 
језика за осмаке за полагање за-
вршног испита.

39. кладово
УЛАГАЊЕ У СПОРТ

Председник Општине Саша 
Николић уручио је уговоре спорт-
ским клубовима и организацијама 
о финансирању или суфинанси-
рању програма спорта за ову го-
дину. Поред тога, локална самоу-
права обезбедила је више од 300 
комплета спортске опреме за клу-
бове који имају млађе категорије 
спортиста.

40. ириг
ОДРЖАНИ ШТАНДОВИ

У манастиру Крушедол по-
ложени су венци на гроб краља 
Милана Обреновића поводом 
124 године од његове смрти. Др-
жавна церемонија одржана је у 
организацији Одбора Владе Ср-
бије за неговање традиције ос-
лободилачких ратова. Општина 
је обележила своју славу Светог 
Трифуна. Одржани су штандови 
у Иригу и Врднику, уз разговор 
са грађанима и поделу промо ма-
теријала.

26. врњачка бања

ЛАПТОПОВИ ЗА БОЉИ РАД ЛОКАЛНЕ САмОУПРАВЕ
Министарка Јелена Жарић 

Ковачевић уручила је 20 лап-
топова локалној самоуправи 
и, заједно са председником 
Општине Бобаном Ђуровићем, 
обишла Јединствено управ-
но место, скупштинску и малу 
салу, која је реновирана сред-
ствима општинског буџета и на-
градног фонда Министарства. 
Угостили смо добитнице при-
знања „Милунка Савић“, које 
додељује Министарство за бри-
гу о породици и демографију. 
Обележен је Дан државности. 
У току је постављање тротоара 
у Улици рај. Председник Ђу-
ровић уручио је кључеве ауто-
мобила „toyota corolla“ Здрав-
ственом центру „Студеница“. У 
сарадњи Савета за безбедност 
саобраћаја и Општине, основне 
школе и ПУ „Радост“ добиле су 
28 бицикала и спортску опрему. 
У сарадњи са Комесаријатом за 

избеглице, породици Бранкице 
шпировић додељена је сеоска 
кућа у Грачацу. Подељено је 
122 пакета хране најугроже-
нијим породицама избеглица и 
интерно расељених лица. Пред-
ставили смо своју понуду на 46. 
Међународном сајму туризма у 
Београду. У страначким прос-
торијама одржан је састанак 
са интерно расељеним Србима 
са КиМ, коме су присуствова-
ли члан Председништва СНС 
Петар Петковић, повереница 
Савета за социјална питања ГО 
СНС Београд Наташа Станиса-
вљевић и председник ОО Бобан 
Ђуровић. Чланови ОО подржа-
ли су акцију добровољног да-
вања крви у Липови и делили 
„СНС Информатор“ на штанду.  
Настављено је редовно одржа-
вање састанака општинског и 
месних одбора, савета и прије-
ма грађана.

33. ниш

БЕСПЛАТНИ УџБЕНИЦИ И ЈАВНИ ПРЕВОЗ

35. ниш - Палилула
РАЗГОВОР О ПРОБЛЕмИмА

Председник Србије Алек-
сандар Вучић најавио је 
да ће Ниш ускоро добити 
бесплатне уџбенике за све 
основце и бесплатан јавни 
превоз. „У име свих Нишлија 
захваљујем се председнику 
Србије и Влади. Идеју о бес-
платним уџбеницима изнео 
сам у експозеу на седници 
Скупштине града, на којој 
је изабрано ново градско 
руководство. Напорно смо 
радили да обезбедимо бес-
платне уџбенике за основце, 
али тражили смо начин да 
тиме не угрозимо градски 

буџет. И у томе смо сада 
успели“, рекао је градона-
челник Драгослав Павловић 
и истакао да се, уз помоћ 
Владе и подршку председ-
ника Србије, траже могућ-
ности да Нишлије добију 
и бесплатан јавни превоз. 
„Бесплатан превоз већ имају 
старији од 65 година, основ-
ци, средњошколци, ратни 
ветерани и друге социјалне 
категорије, а остварује се и 
наша жеља да то омогућимо 
и студентима и радно анга-
жованом делу популације“, 
поручио је Павловић.

34. ниш - црвени крст
ЗАЈЕДНИчКИ РАД

Председник ОО Црвени крст 
Драган Станковић и функционе-
ри ОО разговарали су са грађа-
нима, а део захтева изнетих то-
ком пријема одмах је и решен. 

Грађанима је послата порука да 
благовремено изнесу све проб-
леме из надлежности локалних 
власти, како би заједнички ра-
дили на њиховом решавању.

Врата просторија Српске 
напредне странке била су, и 
овог месеца, отворена за све 
житеље Палилуле, који су на 

пријему код функционера ОО 
износили питања и проблеме 
и разговарали о могућим ре-
шењима.

28. бујановац
ОБЕЛЕЖЕН ДАН ДРЖАВНОСТИ

Општина је први пут самос-
тално организовала прославу 
Дана државности. Чланови ОО 
СНС окупили су се на скупу у 
Врању, на којем је говорио члан 

Председништва СНС Братислав 
Гашић. Функционери странке 
вршили су пријем грађана у прос-
торијама ОО и разговарали о њи-
ховим проблемима.

31. бечеј
БРАТИмЉЕЊЕ ТРИ ГРАДА
П р е д с е д н и к 

Општине др Вук 
Радојевић потпи-
сао је писмо о на-
мерама за брати-
мљење са општи-
нама шамац из 
Републике Српске 
и Плужине из Црне 
Горе, у циљу оства-
ривања сарадње 
и пријатељства 
између три локал-
не самоуправе. 
Програм „Играјмо се рецикла-
же“, у организацији Удружења 
грађана „Екобечеј“, наставља се 
у Ош „Петефи шандор“. У ок-
виру програма „Где корак води 

причу“, уметнички руководилац 
КУД „Ђерам“ из Бачког Градишта 
Горан Ћурчић, заједно са играчи-
ма ветеранске групе, приредио је 
вече староградских игара.

37. Петровац на млави
АСФАЛТ У ДОБРЊУ

У оквиру пројекта модер-
низације саобраћајне инфра-
структуре, у циљу развоја 
туризма, који се финансира 

средствима Министарства при-
вреде и Општине, асфалтирана 
је Улица цара Лазара у насељу 
Добрње.

бобан ЂуроВић и јелена жарић КоВачеВић
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41. ковачица
ОБНОВА ДОмА КУЛТУРЕ 
У ПАДИНИ

Општина је потписала уговор 
са Управом за капитална улагања 
АПВ о наставку радова на рекон-
струкцији Дома културе „Михал 
Бабинка“ у Падини. Реконструк-
ција је финансирана из више изво-
ра - путем пројеката Канцеларије 
за Словаке, из буџета Министар-
ства културе и из општинског 
буџета. Општина је организовала 
дешавања поводом обележавања 
Међународног дана матерњег 
језика. У сарадњи са Министар-
ством енергетике, расписан је 
јавни позив за унапређење мера 
енергетске ефикасности, односно 
за замену столарије на домови-
ма, за постављање изолације и 
унапређење грејања. Чланови МО 
Црепаја организовали су акцију 
разговора са грађанима и поделу 
„СНС Информатора“.

42. бачка тоПола
РАЗГОВОР СВАКОГ 
чЕТВРТКА

Сви суграђани имају прилику 
да сваког четвртка разговарају, уз 
кафу, са председником Скупштине 
општине о битним темама за ло-
калну заједницу. Активисти ОО 
свакодневно организују штандове 
на више локација. Поводом Међу-
народног дана жена, активисти су 
обрадовали суграђанке цвећем.

44. бачки Петровац
ТРАДИЦИОНАЛНИ
 КЛОБАСФЕСТ

Председница Општине Ви-
ера Крстовски присуствовала 
је програму КУД „Петровска 
дружина“. Одржан је десети 
Међународни фестивал коба-
сица „Клобасафест“, који је 

отворила председница Крстов-
ски, а присутнима су се обра-
тили и посланик Европског 
парламента Бранислав Ондруш 
и амбасадор Словачке Михал 
Павук. Одржана је и едукација 
лица старијих од 65 година о 
безбедном учествовању у са-
обраћају.

47. краљево
РАЗГОВОРИ СА 
ГРАђАНИмА

Председник Градског одбо-
ра СНС др Предраг Терзић ре-
довно разговара са грађанима 
у страначким просторијама, а 
пријем грађана одржали су и 
чланови Главног одбора СНС 
Стефан Аџић и Новица Ли-
шанин. Активисти ГО органи-
зовали су штанд на Тргу срп-
ских ратника, разговарали са 
Краљевчанима и делили „СНС 
Информатор“. Редовно се одр-
жавају састанци Градског одбо-
ра, као и састанци месних од-
бора Драгосињци, Врба, Бера-
новац, Стара чаршија, Хигијен-
ски завод и Полумир. Чланица 
Председништва СНС Јелена 
Жарић Ковачевић посетила је 
нове просторије ГО СНС и раз-

говарала са члановима Уније 
младих.

48. бач
БРАТИмЉЕЊЕ СА 
РИБНИКОм

Председница Општине Лела 
Милиновић потписала је, на 
Сајму завичаја у Новом Саду, 
заједно са начелником Општи-
не Рибник (Република Српска) 
Душаном Дакићем, споразум 
о братимљењу две општине. 
Челници локалне самоуправе 
посетили су 46. Међународни 
сајам туризма у Београду. Пред-
седница Општине Милиновић 
и председница СО Александра 
Берић присуствовале су пријему 
у Амбасади Руске Федерације 
поводом празника - Дана бра-
ниоца отаџбине.

49. десПотовац
мИНИБУС ЗА ПРЕВОЗ ДО 
СЕЛА

Општина и Министарство за 
бригу о селу обезбедили су ми-
нибус возило које ће бити ко-
ришћено за превоз сеоског ста-
новништва од села до средишта 
општине, као и у остале сврхе 

значајне за житеље, попут пре-
воза пољопривредника, култур-
но уметничких друштава, спор-
тиста.

52. Mало црниће
ПРЕДСЕДНИК ВУчИћ 
РАЗГОВАРАО СА 
мЕШТАНИмА

Приликом посете Браничев-
ском округу, председник Ср-
бије Александар Вучић посетио 
је Мало Црниће, манастир За-
ову и фирму „Поликарт“, коју 
су отворили повратници из 
иностранства, а дочекао га је 
председник Општине Малиша 
Антонијевић са сарадницима 
и великим бројем окупљених 
мештана. 

Том приликом, најављен је по-
четак изградње дечјег вртића. 

51. вршац
САДЊА ДРВЕћА 
И ЦВЕћА
Председник Србије Алек-

сандар Вучић посетио је 
штанд Вршца на Међуна-
родном сајму туризма у Бе-
ограду. Закључен је уговор 
о изради идејног пројекта 
ауто-пута кроз Јужни Банат. 
Министарка Јелена Жарић 
Ковачевић обишла је вина-
ре у Гудурици, а министар-
ка Адријана Месаровић раз-
говарала је са привредни-
цима. Градоначелница Дра-
гана Митровић посетила је 
прворођену бебу у Новој 
години и уручила поклоне. 
Одржан је избор за спор-
тисту 2024. године и тради-
ционални „Бели крос Вршац 
2025“. Чланови Удружења 
пензионера Влајковца одр-
жали су годишњу скупшти-
ну, а чланови Градског већа 
посетили су Избиште. Све-
чано је обележено 80 го-
дина Народног позоришта 
„Стерија“. У току је акција 
чишћења атмосферских ка-
нала у насељеним местима 
око Вршца. Подељене су 
канте за смеће у Сочици, Ја-
бланци, Стражи и Војводин-
цима. Радници ЈКП „Други 
октобар“ настављају са 
садњом дрвећа и цвећа.

46. беочин
ПОДЕЛА СТРАНАчКОГ мАТЕРИЈАЛА

Aктивисти ОО СНС били су 
на услузи својим суграђанима 
на инфопултовима континуи-
рано током фебруара. У непо-
средној конверзацији, одго-

ворили су на питања мештана 
о активностима за наредни 
период и делили промотивни 
материјал и „СНС Информа-
тор“.

50. бојник
АСФАЛТИРАЊЕ УЛИЦЕ
У селу Каменица у току су 

припремни радови на асфалти-
рању улице Милана Топлице. 
Улица је дужине око 250 мета-
ра, ширине три метра, а биће 
урађен и одводни канал и бан-

кине од пола метра. Локална 
самоуправа жели да свако село 
буде равномерно развијено и 
да се асфалтирањем улица и 
путева створе бољи услови за 
живот.

45. стара Пазова
ПОСЕТА ПРЕДСЕДНИКА СТРАНКЕ
Председница Владе АП Војво-

дине Маја Гојковић одржала је 
радни састанак с руководством 
Општине, на челу са председ-
ником Ђорђем Радиновићем, и 
обишла неке од тренутних и завр-

шених радова на пројектима који 
су финансирани из покрајинског 
и општинског буџета. Председ-
ник СНС Милош Вучевић посетио 
је Стару Пазову и разговарао са 
члановима странке.

43. лебане
ПОДЕЛА 
„СНС ИНФОРмАТОРА”

Функционери и активисти 
ОО поделили су грађанима 
нови број „СНС Информато-
ра“ на штанду и разговарали 
о решавању проблема у ло-
калној заједници

56. трстеник
ГЛИШИћ ОБИШАО 
РАДОВЕ НА ШКОЛИ

Министар за јавна улагања 
Дарко Глишић обишао је ра-
дове на реконструкцији Ош 
„Добрица Ћосић“ у Великој 
Дренови и изградњи нове 
фискултурне сале. Заједно 

са председницом Општине 
Миленом Турк, министар је 
нагласио важност ових проје-
ката за побољшање образов-
них и спортских услова за 
децу.

53. кула
ПОСЕТА мИЛОША ВУчЕВИћА

Председник ОО Дамјан 
Миљанић и чланови одбора 
имали су част да угосте пред-
седника странке Милоша Ву-
чевића. Активисти ОО органи-
зовали су у својим местима ин-
формативне штандове и разго-
варали са суграђанима о темама 
од значаја за локалну заједницу 
и о актуелним политичким пи-

тањима. Уређене су учионице и 
спортска сала у школи у Старом 
Сивцу захваљујући средствима 
Покрајине, Општине и дона-
торима. Замењена је столарија 
на школи у Липару. Кула је 
четврти пут била домаћин Плаз-
ма спортских игара младих, 
највеће манифестација аматер-
ског спорта за децу и омладину.

55. оПово
ПОмОћ ПОКРАЈИНСКЕ ВЛАДЕ

Председница Покрајинске вла-
де Маја Гојковић и покрајинска 
секретарка за културу Алексан-
дра Ћирић Бошковић обишле су 
објекат новог вртића ПУ „Бамби“ 
у Сефкерину и вилу „Мис Хелена“ 
у Опову за коју је, након рекон-
струкције, потребно опремање 
музејским и техничким инвента-
ром. Председница Општине Анка 
Симин Дамјанов захвалила се 

Покрајинској влади на континуи-
раном суфинансирању пројеката 
и најавила реконструкцију Дома 
културе у Сефкерину, опремање 
виле „Мис Хелена“, асфалтирање 
улице Иве Лоле Рибара и водово-
дне мреже у Опову. Комесарка за 
избеглице Наташа Станисављевић 
и председница Симин Дамјанов 
уручиле су пакете помоћи за избе-
гла и расељена лица у Сакулама.

58. ПрокуПље
НАЈСАВРЕмЕНИЈИ 
ЗДРАВСТВЕНИ ЦЕНТАР

Извршена је примопредаја но-
воизграђеног објекта Здравстве-
ног центра у којем ће грађани 
Прокупља и топличког краја има-
ти могућност за најсавременије 
лечење. „Искористио бих прили-
ку да се захвалим председнику 

Александру Вучићу, Влади Ср-
бије и Министраству за јавна ула-
гања који су препознали потребу 
за реконструкцију и доградњу 
Здравственог центра“, рекао је 
заменик градоначелника Марко 
Костадиновић.

57. Пландиште
АКЦИЈА ПОШУмЉАВАЊА
Комесарка за избеглице и миг-

рације Наташа Станисављевић 
посетила је породице интерно 
расељених лица - седмочлану по-
родицу Милакара из Пландишта 
и петочлану породицу Комадина 
из Марковићева, за које је обез-
беђена помоћ у грађевинском 
материјалу за побољшање стам-
бених услова. Савет за безбедност 
саобраћаја успешно је реализовао 
још један пројекат постављања 
брзинских дисплеја на деоници 

државног пута код школе у Вели-
кој Греди. Предшколској установи 
„Срећно детињство“ уручена је 
вредна опрема у виду намештаја, 
дидактичке и информационе оп-
реме, захваљујући сарадњи са Ми-
нистарством просвете. Фудбалски 
савез традиционално је органи-
зовао Међународни турнир ве-
терана и заборављених асова. У 
Великој Греди настављено је по-
шумљавање зелених површина, 
ерозивног земљишта и депресија.

54. Прибој  
СТРУчНА ПОмОћ 
ПОЉОПРИВРЕ ДНИЦИмА
За 150 пољопривредника уру-

чене су агрохемијске анализе об-
радивог земљишта, са стручним 
препорукама, које је финансира-
ла Општина Прибој, а урадила 
Пољопривредна саветодавна и 
стручна служба из Ужица. Гради 
се нова фабрика турске компаније 
„Flex Academy“ у Слободној зони, 

на простору од 30.000 квадрат-
них метара, са три производна 
погона. Прибојска бања, рафтинг 
на Лиму и активни одмор изазва-
ли су највеће интересовање по-
сетилаца који су обишли штанд 
Туристичке организације на 46. 
Међународном сајму туризма у 
Београду.

Маја гојКоВић и анКа сиМин даМјаноВ
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59. владимирци

СА ГРАђАНИмА НА ШТАНДОВИмА

Одржане су седнице ОО СНС 
на којима се разговарало о акту-
елној политичкој ситуацији, на-
прављен је план рада и пружена 
је подршка председнику Србије 
Александру Вучићу и Српској 
напредној странци. Страначки 
и локални функционери редов-

но разговарају са суграђанима 
у страначким просторијама. Ре-
довно се одржавају и штандови 
на којима се дели „СНС Инфор-
матор“ и страначки промотивни 
материјал. У месним одборима 
Прово, Драгојевац и Кујавица 
уручени су пакети породица-

ма у стању социјалне потребе. 
Председник Општине др Горан 
Зарић потписао је осам уговора 
за студентске стипендије. По-
чела је са радом нова Управна 
зграда која је изграђена уз по-
моћ Министарства државне уп-
раве и локалне самоуправе.

60. аранђеловац
РЕНОВИРАНА АмБУЛАНТА У 
РАНИЛОВИћУ

Низом манифестација обеле-
жене су Сретењске свечаности 
поводом годишњице подизања 
Првог српског устанка и обележа-
вања Дана државности. Комплет-
но је реновирана здравствена 
амбуланта у МЗ Раниловић. Пред-
седник Општине Бојан Радовић 
наставио је обилазак сеоских мес-
них заједница и доделу пакетића 
за најмлађе суграђане. Награђени 
су најбољи и најуспешнији спор-
тисти у 2024. години. Туристич-
ка организација представила је 

понуду и знаменитости Аранђе-
ловца на 46. Међународном сајму 
туризма.

62. жабари
СРЕДСТВА ЗА 
КУПОВИНУ КУћА

Расписан је конкурс за доделу 
бесповратних средстава за купо-
вину сеоске куће са окућницом. 
Објављени су резултати трећег 
конкурса за књижевну награду 
„Завичајно звоно професора Вуч-
ковића“ и као најбоља избрана су 
дела Душана Мијајловића Адског. 
Расписан је конкурс за суфинан-
сирање пројеката производње 

медијских садржаја у области 
јавног информисања.

63. варварин
ПОДЕЛА ЦВЕћА ДАмАмА

Поводом Дана жена, активи-
сти и функционери ОО СНС ор-
ганизовали су традиционалну 
акцију поделе цвећа суграђан-

кама у центру града. Акцији су 
присуствовали и председница 
ОО Виолета Лутовац Ђурђевић 
и потпредседник Александар 
Павић. Председница Лутовац 
Ђурђевић организовала је пријем 
за грађане у свом кабинету, пру-
жајући им прилику да изнесу 
своје проблеме и предлоге.

61. ужице
ДРУЖЕЊЕ СА ГРАђАНИмА
Г р а д о н а ч е л н и ц а 

Ужица др Јелена Ра-
ковић Радивојевић 
присуствовала је све-
чаности Удружења пен-
зионера Севојно и раз-
говарала са пензионе-
рима из Златиборског 
округа. Градоначелни-
ца је организовала 
пријем грађана у свом 
кабинету, а посетила 
је и породицу Масал и 
уручила дарове малом 
Богдану, првој беби 
рођеној у 2025. години. 
Представници град-
ског руководства разговарали 
су са предузетницима, малим 
произвођачима, удружењима и 
власницима пољопривредних 
газдинстава. Градоначелница је 
разговарала и са министром ин-
формисања и телекомуникација 
Дејаном Ристићем. Одржани су 

састанци ГО СНС и свих месних 
одбора, а омладинци су разго-
варали са грађанима на штанду 
на Цветном тргу и делили „СНС 
Инфораматор“. Наши млади 
активисти пожелелили су до-
бродошлицу новим члановима. 
Пријем грађана уприличен је и у 
страначким просторијама.

64. зрењанин
ПРЕДСЕДНИК ВУчИћ У мЕЛЕНЦИмА

Председник Александар Ву-
чић, у оквиру посете Северно-
банатском и Средњобанатском 
округу, посетио је газдинство 
породице Слијепчевић и сто-
чарску фарму „Ћорић Аграр“ 
у Меленцима. Председница 
Покрајинске владе АП Војво-
дине Маја Гојковић уручила 
је челницима Зрењанина, Жи-
тишта и Нове Црње кључеве 
наменских возила за одноше-
ње смећа, а потом је у Град-
ској кући одржала састанак са 
градоначелником и његовим 
сарадницима поводом почет-
ка пројекта „Зрењанин - На-
ционална престоница култу-

ре Србије 2025“. Радови на 
изградњи главног одводног 
колектора отпадних вода са 
пратећим објектима упоредо се 
одвијају на неколико локација. 
У Народном музеју Зрењанин, 
министарка Јелена Беговић и 
градоначелник Симо Салапу-
ра присуствовали су откри-
вању заставе коју је руски цар 
Александар Први 1806. године 
поклонио српском вожду Ка-
рађорђу и коју су потом носили 
српски устаници током Првог 
српског устанка. Активисти ГО 
СНС разговарали су са мешта-
нима Перлеза, Багљаша и Ечке 
на штандовима.

66. београд

Градоначелник Београда Алек-
сандар Шапић осудио је инци-
денте на седници Скупштине гра-
да,  када су одборници опозиције 
непрестаним понављањем химне 
покушали да опструирају гласа-
ње, док су држали заставу Србије 
испред говорнице. Више особа 

приведено је када су окупљени 
активисти јајима и фарбом гађа-
ли зграду и физички нападали 
припаднике скупштинског обез-
беђења.

„Овакво скрнављење српске 
химне и заставе до сада је не-
запамћено у српском друштву. 

Све што се дешавало испред 
Скупштине града не желим 
да коментаришем, већ ћу по-
новити оно што већ месеци-
ма говорим, да очекујем да 
надлежни ураде свој посао и 
санкционишу дивљаштво и си-
леџијство. Сви објекти Града 

свакодневно се физички обез-
беђују, искључиво од стране 
лиценцираних и у складу са 
законом изабраних реномира-
них агенција за обезбеђење и 
ти људи нису никакво приват-
но обезбеђење“, нагласио је 
градоначелник Шапић.

ГРАДОНАЧЕЛНИК 
АЛЕКСАНДАР 

ШАПИЋ

НЕЗАПАмћЕНО СКРНАВЉЕЊЕ 
СРПСКЕ ХИмНЕ И ЗАСТАВЕ

67. младеновац
РАЗГОВОР О АКТУЕЛНИм ТЕмАмА

69. гроцка
ЗАПОчЕТИ РАДОВИ

68. барајево
РАЗГОВОР СА 
ГРАђАНИмА
Сваког понедељка одржа-

ване су редовне седнице ОО 
СНС, као и састанци месних 
одбора Мељак, Насеље Гај, 
Гунцати, Глумчево Брдо, Ве-
лики Борак, Бождаревац, Ли-
совић, Баћевац, Манић, Бељи-
на, шиљаковац и Рожанци. 
Активисти и функционери ре-
довно су одржавали штандове 
на више локација.

Дружили смо се са 
суграђанима на штандо-
вима и разговарали о ак-
туелним темама у опш-
тини и држави. Заједно 
са старијим члановима, 
обележили смо Светог 
Трифуна, наздравили 
љубави, вину и родној 
години. Члан Главног 
одбора СНС Богдан 
Вуксановић обрадовао 
је неколико породица 
пакетима са средствима 
за хигијену и ваучерима 
за куповину у локалној 
трговини, које су чла-
нови ОО обезбедили од 
личних средстава.

У Улици 15. 
маја у Гроцкој за-
почети су радови 
на изградњи мо-
ста. У току су ра-
дови на уређењу 
будућих прос-
торија Музичке 
школе, у којима 
ће 130 ученика 
имати најбоље 
услове за рад и 
учење.

65. александровац
ШКОЛА У ДОЊЕм 
СТУПЊУ

Након посете председника 
Александра Вучића, започело 
се са реализацијом обећања 
и захтева грађана. Гради се 
трафо станица за Старце и 
очекује се асфалтирање пута у 
дужини од 800 метара. Наши 
активисти и чланови руко-
водства ОО разговарали су са 
грађанима и делили „СНС Ин-
форматор“ и страначки мате-
ријал. Чланице Уније жена ОО 
организовале су коктел дру-
жење. Председник ОО Сла-
вољуб Миљковић, са сарадни-
цима, и председница Општи-
не Јелена Пауновић обишли 
су радове на изградњи школе 
у Доњем Ступњу. Представ-
ници ОО посетили су Јелену 
Стојановић из Доњег Ступња, 
која је тешко повређена у са-
обраћајној несрећи, и предали 
јој новчану помоћ сакупљену 
из личних средстава.

одборници опозиције праВили су хаос на седници сКупштине града
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СНС ПАНОРАМА
70. савски венац
ДРУЖЕЊЕ СА ДАмАмА
Почела је нова сезона бесплатног по-

зоришта за децу. Општина је организо-
вала и бесплатну припремну наставу за 
полагање мале матуре и праксу за уче-
нике Правно-пословне школе. Поводом 
Дана жена, на штандовима смо делили 
цвеће суграђанкама. Потпредседник ОО 
Милош Видовић посетио је пензионере 
који су се окупили поводом Осмог марта 
и дамама уручио поклоне. штандови се 
одржавају сваког викенда на више лока-
ција, а функционери ОО редовно разго-
варају са суграђанима.

76. Палилула
УВЕК УЗ КОмШИЈЕ

Активисти МО Котеж посети-
ли су нашу чланицу Наду, која 
је недавно оперисана. Наста-
вљамо да будемо ту за све наше 
суграђане, јер верујемо да со-

лидарност и хуманост могу да 
промене животе. Такође, сваког 
дана смо на терену у директној 
комуникацији са комшијама, што 
је темељ политике СНС.

73. вождовац

ДРУЖЕЊЕ НА 
ШТАНДОВИмА
Сваку суботу и недељу активисти ор-

ганизују штандове на добро познатим 
локацијама и друже се са Вождовча-
нима. Редовном састанку ОО СНС при-
суствовао је потпредседник Главног 
одбора СНС Синиша Мали, а разгова-
рали смо о актуелним дешавањима и 
изазовима са којима се Србија суочава. 
Општина, и ове године, наставља да 
дарује маме и бебе поклон пакетима.

72. раковица
ПОСЕТА СИНИШЕ мАЛОГ

Редовном састанку ОО при-
суствовао је потпредседник 
Главног одбора СНС Синиша 
Мали. Асфалтирана је улица 
Булија Бенциона на Сунчаном 
брегу, у дужини од 400 метара. 
Асфалт је постављен и на делу 
улице Гуслара Перуна, у дужи-
ни око 800 метара. У Улици 11. 
крајишке дивизије извођени су 

радови на одвођењу атмосфер-
ских вода са коловоза. Почела 
је бесплатна припрема за малу 
матуру за ученике осмих раз-
реда. Одржан је нови цуклус 
обуке „Пут до успешног пре-
дузетника“. Сваког викенда на 
штандовима разговарали смо са 
грађанима и делили промотивни 
материјал.

71. звездара
ПРИЈЕм ГРАђАНА
Чланови Савета за правна пи-

тања ОО СНС, сваког четвртка од 
16 до 18 часова, организују пријем 
грађана у страначким просторија-

ма у Булевару краља Александра 
243. Наши активисти свакоднев-
но разговарају са суграђанима на 
терену.

74. нови београд
НА ПРОмО ПУЛТОВИмА
Сваког викенда 

организовали смо 
поставку страначких 
промо пултова. Раз-
говори са грађанима 
су нам изразито ва-
жни, желимо да чује-
мо шта наше ком-
шије желе да ураде, 
а не могу сами. На 
располагању смо да 
заједничким снагама 
уредимо Нови Бео-
град, да свако од нас 
допринесе да наша 
општина буде нај-
боље место за живот 
у Београду.

79. соПот
УНАПРЕђЕЊЕ ВОДОСНАБДЕВАЊА

У оквиру унапређења 
водоснабдевања, завр-
шени су земљани радови 
и повезивање два нова 
бунара у Рогачи са водо-
водним системом, док се 
у Поповићу изводе ра-
дови на новој истражној 
бушотини ради повећања 
капацитета. У току је 
насипање улица Цане 
Марјановић у Поповићу, 
шумадијске и Љубисава 
Јеремића у Сопоту. Омла-
динци ОО организовали 
су штандове на којима су 
разговарали са грађанима 
и делили страначки мате-
ријал.

77. чукарица
ТРИБИНА О АКТУЕЛНИм ДЕШАВАЊИмА

Чланови МО Сремчица очис-
тили су парк у насељу Горица. 
Инфо пултови организују се 
свакодневно широм Чукарице 
у циљу што боље комуникације 
са суграђанима. Потпредседник 
Главног одбора СНС Синиша 
Мали састао се са члановима 
ОО СНС и разговарао о акту-
елним изазовима и политичкој 

ситуацији у земљи. На захтев 
грађана Умке, ГО Чукарица 
спровела је комплетну санацију 
Првомајске улице, која деце-
нијама није била реконструи-
сана. Улица Љубице Кујунџић 
у Сремчици асфалтирана је у 
дужини од 450 метара, а прет-
ходно је реконструисана водо-
водна мрежа.

75. лазаревац
ТРИБИНА САВЕТА ЗА КУЛТУРУ
Чланови Савета за културу 

ОО одржали су трибину на 
тему нематеријалног наслеђа 
Републике Србије. Сваке не-
деље организовани су прије-
ми грађана у страначким и 
општинским просторијама, 
као и састанци Општинског и 
месних одбора, уз посете со-
цијално угроженим породица-
ма. Функционери и активисти 

омладине делили су странач-
ки материјал на штандовима 
и разговарали са суграђани-
ма. Под покровитељством ГО 
Лазаревац, настављена је са-
нација и асфалтирање улица 
у МЗ Велики Црљени. На ини-
цијативу Савета за безбедност 
саобраћаја, расписан је јавни 
позив за доделу дечјих ауто-
седишта.

78. стари град
ШТАНДОВИ НА 
ВИШЕ ЛОКАЦИЈА
Наши функционери и акти-

висти труде се да свакодневно 
буду на услузи суграђанима. 
Председник ОО СНС Лука 
Петровић на редовним састан-
цима апеловао је да увек од-
говорно, озбиљно и посвећено 
бринемо о људима. Функцио-
нери и активисти држали су 
штандове на више локација.

81. обреновац
ДОДЕЛА ЗАХВАЛНИЦА
Уприличена је додела захвал-

ница представницима инсти-
туција и пријатељима који су 
учествовали у манифестацији 
пливања за Богојављенски крст. 
Међу награђенима били су пред-
ставници Полицијске станице, 

Ватрогасне станице, Црквене 
општине, Комуналне милиције, 
ЈКП „Обреновац“, ЈП „Спортско-
културни центар“, лабораторије 
„Аквалаб“, Кајак-кану клуба 
„Забрежје“, Дома здравља и Цр-
веног крста.

Најугроженијим породицама 
избеглих и интерно расељених 
лица подељени су ваучери за на-
бавку огревног дрвета. Одржано 
је предавање за пољопривред-
нике на тему безбедне примене 
пестицида, односно о Програму 

обуке за лиценцирање професио-
налних корисника средстава за 
заштиту биља. Омладинци сваког 
понедељка одржавају штанд и 
дружење са суграђанима у центру 
Сурчина, а активисти ОО у оста-
лим сурчинским насељима.

80. сурчин
ВАУчЕРИ ЗА НАБАВКУ ОГРЕВА



поВодоМ обележаВања МеЂународног дана жена, председниК Вучић гоВорио је на сКупу „жене, снага србије“ у саВа центру

обилазаК поВреЂених у пожару у дисКотеци у сеВерној МаКедонији, 
Који су збринути у униВерзитетсКоМ КлиничКоМ центру србије

уписиВање у Књигу жалости у аМбасади сеВерне МаКедоније, 
поВодоМ трагедије у КочаниМа

са чланицаМа женсКе боКсерсКе репрезентације србије Које су осВојиле 
Медаље на сВетсКоМ прВенстВу у нишу

председниК српсКе напредне странКе Милош ВучеВић на страначКоМ 
сКупу у србобрану

ФОТОГРАФИЈЕ МЕСЕЦА


